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Bodrum'a Yeni
Sosyal Donatı Alanı

25 Kasım Cumartesi günü belediye 
tarafından projelendirilmesi ve yapımı 
tamamlanan, Bitez Mahallesi Çökertme 
Caddesi üzerinde bulunan Bodrum 
Belediyesi Üç Fidan Parkı’nın açılışı 
yapıldı.

Açılış programına Bodrum Belediye 
Başkanı Ahmet Aras, Cumhuriyet Halk 
Partisi PM Üyesi Alkım Denizaslanı, 
başkan yardımcıları, meclis üyeleri, CHP 
ilçe teşkilatı ve yönetimi, sivil toplum 
kuruluşu temsilcileri, Bitez Muhtarı 
Seda Özgüçlü, ilgili belediye birim 
amirleri ile personelleri, Deniz Gezmiş’in 
akrabası Devrim Gezmiş, vatandaşlar ve 
basın mensupları katıldı. 

Can & Aylin Konseri ile başlayan 
açılış programında Saygı Duruşu 
ve İstiklal Marşı sonrası açılışa 
katılamayan davetlilerin mesajları 
okundu. Program açılış konuşmalarıyla 
devam etti. 

Bitez Muhtarı Seda Özgüçlü, böyle 
güzel bir parkı Bitez’e kazandırdıkları 
için Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 

Aras ile parkta emeği olan herkese 
teşekkür etti. 

Başkan Yardımcısı Tayfun Yılmaz, 
park ile ilgili detayları paylaştığı 
konuşmasında, “Belediye Başkanımız 
Sayın Ahmet Aras yine Bodrum’da 
büyük ilki gerçekleştiriyor. Daha 
önce Türk tarihinde iz bırakan birçok 
ismin Bodrum’da isminin sonsuza 
dek yaşaması amacıyla Yalıkavak’ta 
büyük Türk kadını Türkan Saylan’ın 
ismini vererek Türkan Saylan Spor 
Kompleksini inşa etmiş ve hizmete 
sokmuştur. Yine Umurca Parkı 
içerisinde daha önce ismi Bodrum 
sınırları içinde olmayan büyük şair, 
devrimci, Nazım Hikmet’in adını 
koyarak Nazım Hikmet Kütüphanesi’ni 
açmıştık. Mumcular bölgesinde Etrim 
Mevkinde Köy Enstitülerinin kurucusu 
olan İsmail Hakkı Tonguç’un ismini 
vererek bir tarım okulu açmıştık. Bugün 
de burada orman yangınından fışkıran 
Kaşıyaka’nın üç gülü Deniz Gezmiş, 
Yusuf Arslan ve Hüseyin İnan’ın ismini 

vererek isimlerinin sonsuza dek yaşamasını 
sağladığı için kendisine teşekkür ediyorum” dedi.

Deniz Gezmiş’in akrabası Devrim Gezmiş 
ise, “Belediye Başkanımız başta olmak üzere 
bütün belediye emekçilerine teşekkür 
ediyorum. Çünkü gelecek neslimiz olan 
çocuklarımıza, gençlerimize böyle 
sonsuzluğa hitap edecek eserler 
bırakmamız gerekiyor. Bunun için 
kim ön ayak olduysa, kimin emeği 
varsa bütün emekçilere çok teşekkür 
ediyorum” diye konuştu.

CHP Parti Meclisi Üyesi Alkım 
Denizaslanı, oturulabilecek 
parkların her yerde olduğunu 
ama bazı yerlere anlam katanın 
isimler olduğunu söyleyerek 
“Bugün burada Üç Fidan Parkı’nı 
açan Cumhuriyet Halk Partili bir 
belediyeye sahip olduğumuz için 
gerçekten çok şanslıyız. Bu konuda 
Belediye Başkanıma hepinizin 
huzurunda sonsuz teşekkür ediyorum” 
dedi.   S.5

Kaçak Yapılaşma İle 
Mücadele Sürüyor

Belediye tarafından kaçak yapı 
alanına beton dökme işlemi yapan 
beton firmalarına, gerekli uyarı ve 
idari işlemler yapılmasına rağmen 
ilgili firmaların izinsiz ve ruhsatsız 
alanlara yönelik faaliyetlerine devam 
ettiği tespit edildi. Zabıta Müdürlüğü 
ekiplerince bazı firma ilgililerinin 
tebliğde belirtilen hususlara uymadığı 
yönünde tutanak tutularak yasal 
işlem başlatıldı. S.11

Fırtınadan Etkilenen 
İşyerlerine Ziyaret

25-26 Kasım tarihlerinde yarımada 
genelinde hissedilen şiddetli fırtınanın 
olumsuz etkilerini ortadan kaldırmak 
için çalışmalara başladık. 

Bodrum Belediye Başkanı 
Ahmet Aras, CHP İlçe Başkanı Tuna 
Işın, belediye başkan yardımcıları 
ve ilgili birim amirleri, Gümüşlük 
Mahallesi sahil şeridinde bulunan iş 
yerlerinde maddi zarar gören esnaf ve 
vatandaşları ziyaret etti.  S.7

Bodrum Belediyesi tarafından yapımı tamamlanan 
Üç Fidan Parkı’nın açılışı gerçekleşti. 
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Bodrum Belediyesi’nin 
sosyal demokrat, şeffaf ve 

hesap verebilir anlayışıyla, halk 
odaklı hizmetler yürüttüğünü 
belirten Başkan Ahmet Aras, 2019 
Nisan ayından bu yana yapılan 
çalışmalarla ilgili açıklamalarda 
bulundu.

Turizm destinasyonları arasında 
en üst sıralarda yer alan Bodrum’da 50 
yıldır yapılmayan altyapı çalışmalarının 
tüm olumsuzluklara rağmen 4 yılda 
yapıldığına dikkat çeken Bodrum 
Belediye Başkanı Ahmet Aras 
açıklamasına şu ifadelerle başladı:

“Bu kentin bir ferdi, halkın içinden 
biri olarak, yıllardır yaşanan hizmet 
eksikliğinin bilincinde bir vatandaş 
olarak başladığım Belediye Başkanlığı 
görevim boyunca en büyük hedefim 
insana dokunmak olmuştur. 

Bizler, kasaba siyaseti ile belediyeyi 
yönetmek, makamın imkanlarından 
farklı emeller güderek, ‘işler nasıl olsa 
bir şekilde yürür’ diyerek değil bu 
memleketin geleceği için gece gündüz, 
yağmur çamur demeden çalışarak 
mesaimizi yapıyoruz.

“Kentimizde tüm bireylere 
dokunuyoruz”

Bu kentte ilk defa kadınlara, 
çocuklara, esnafa, yaşlı ve engelli 
bireylerimize dokunarak belediyecilik 
yaptık. Küresel salgın dönemlerinde, 
doğal afetlerde, kuraklıkta, susuzlukta 
halkımızın yanında olduk. Ülkede 
maske dağıtımı büyük bir lüks olduğu 
zaman 65 yaş üstü vatandaşlarımız 
başta olmak üzere kapılarını çalarak 
maske dezenfektan hatta ekmek dağıtan 
bir belediye olduk. Dükkanlarını 
kapatmak zorunda olan esnafımıza, 
sahne alamayan müzisyenlerimize 
imkanlarımız ölçüsünde destek olduk. 
Büyük yangın döneminde Mazı’da 
mahsur kalan vatandaşlarımızı el 
birliği ile denizden transfer ettik. Keza 
Güvercinlik’teki orman yangınında 
otellerde kalan misafirlerimizi de 
teknelerle alarak başka otellere 
naklettik. 11 ili etkileyen büyük deprem 
felaketinde, ikinci gün bölgede bizler 
vardık. Bodrum halkının vicdanını, 
o bölgede temsil ederek yaşanabilir 
ortamlar oluşturduk. Susuz kalan 
kentimizde, elimizdeki tüm imkanlarla 
su dağıttık, ekonomik durumu yerinde 
olmayan vatandaşlarımıza su deposu 
temin ettik. 

Bodrum da bu vatanın bir 
parçası lakin mevcut hükümetin 

havalarda yakacak odunu olmayan zor 
durumdaki insanlarımıza el uzattık. 
Resmî kurumlarımızın, okullarımızın, 
camilerimizin temizlik, tadilat, boya 
başta olmak üzere her türlü talep ve 
ihtiyaçlarına cevap verdik. 

Yaptığımız hizmet odaklı 
yatırımlarımız bu zor dönemde, 
ekonomik krize rağmen devam 
ediyor. Açtığımız anaokullarına 
yenilerini eklerken sosyal donatı ve 
spor alanlarımız tek tek halkımızın 
ve gençlerimizin hizmetine giriyor. 
Yıllarca cadde üstlerinde kurulan Pazar 
yerlerimizin yerine modern, kapalı pazar 
yerleri inşa ediyoruz.”

“Tarımsal Kalkınma Hamlesi ile 
devrim gerçekleştirdik”

“Göreve gelir gelmez başlattığımız 
Tarımsal Kalkınma Hamlesi ile bugün 
Karaova bölgesinde adeta bir devrim 
gerçekleştirdik. Ata tohumlarımızı 
toplayarak çoğaltıp üreticilerimize 
fideler hibe ediyoruz. Drone ile zirai 
ilaçlamadan yem ve gübre desteğine 
kadar çiftçimizin her türlü ihtiyacına 
cevap veriyoruz. Pınarlıbelen Etrim’de 
Garaova Tarım Park içinde her yıl 
yüzlerce gencimize doğru tarım 
tekniklerinin öğretildiği kamplar 
düzenliyoruz. İsmail Hakkı Tonguç 
Tarım Okulu ve Müzesinde binlerce 
öğrencimize Bodrum’un tarım yüzünü 
gösteriyoruz. 

Hep konuşulan ancak hep lafta kalan 
konuların başında gelen Kadın Sığınma 
Evini Bodrum’a kazandırdık. Şimdi ise 
Yaşlı Bakımevimizi yakında hizmete 
açacağız. Turgutreis Mahallemizin 
adeta çehresini değiştirecek iş 
merkezi, meydan ve çevre düzenlemesi 

herkesin yanında olduk. Çünkü bu 
belediye bu milletin belediyesidir ve 
belediyenin gücünü de yetkisini de 
halkımızın yararına kullandık.  

Evet, bizler bunları reklam olsun diye 
değil halkımızın ihtiyacı doğrultusunda 
milletimize hizmet için yaptık. Yine 
olursa yine yaparız. 

Şimdilerde birkaç bozuk yolu birkaç 
su patlağını paylaşarak ‘Ahmet Aras 
göreve geldiği günden beri çalışmadı, 
sözlerini yerine getirmedi’ algısı 
yaratılmaya çalışılıyor. Bizler halkımızın 
zor günlerinde yanındayken acaba o 
paylaşımları yapanlar neredeydiler?”

“Altyapı çalışmaları 
tamamlanıyor”

“Bu şehrin geleceği için yapılan 
en elzem ve büyük yatırımlardan 
olan kanalizasyon ve arıtma tesisleri 
için yapılan çalışmalar nedeniyle hep 
sabır istedik, işlerin sağlıklı ve hızlı 
yürütülmesi için ilgili kurumların 
kapılarını aşındırdık. Bugün geldiğimiz 
noktada, Bodrum’un yüzde 90’ından 
fazlasının ihtiyacına cevap verecek ve 
denizlerimizi kirlilikten kurtaracak 
altyapı sistemleri hizmete giriyor. 
Yollar bir bir asfaltlanıyor. 50 yıllık 
belediyelerin yapmadığı bu çalışmaları, 
4 yılda tamamladık. Sadece altyapı değil; 
trafik, su sorunu ve diğer konularda 

da bakanlıklar ve ilgili kurumlarla 
defalarca görüşmeler gerçekleştirdik. 
Makam odamızda oturarak, sosyal 
medya hesaplarımızdan şirin gözükmek 
için, halkımızın gözünü boyamak için 
paylaşımlarda bulunmadık. 

Her yağmurda ulusal kanallarda 
yayınlanan Bitez Atatürk Caddesi, 
Umurca Mahallesi Dere Sokak, 
Yalıkavak merkez başta olmak üzere 
birçok noktadaki kronik su taşkını 
görüntüleri yaptığımız çalışmalarla tarih 
oldu.”

“Ekonomik krize rağmen 
hizmetlerimiz devam ediyor”

“Bodrum’daki her vatandaşın 
derdiyle dertlendik, çözüm için çareler 
aradık. Evinde çocuğuna süt, kırtasiye 
malzemesi alamayan, okullarına 
gitmek için servis bulamayan, soğuk 

çalışmamızı kısa süre sonra tamamlamış 
olacağız.

Açtığımız sosyal etkinlik 
merkezlerinde Halk Eğitim Merkezi 
ile yaptığımız protokoller kapsamında 
45 bin insanımız çeşitli kurslardan 
faydalandı.”

“Hiçbir sorumluluktan 
kaçmadık”

“Yaptığımız hizmetleri görmezden 
gelerek sistematik bir şekilde özellikle 
şahsımı hedef alan yayınların asıl amacı 
herkesçe malumdur. 

Hiçbir sorumluluktan kaçmayarak 
bizatihi üstlenerek hizmet odaklı 
çalıştık. Belediyemizin bir metrekaresini 
satmadık, aksine yeni mülkler 
kazandırdık. Halkımıza ait olan belediye 
mülklerini açık ihale yöntemiyle 
günümüz ekonomik standartlarında 
yeniden kiraladık. Bütçemizi 4 yılda 
10 kat artırarak 3 milyar 100 Milyona 
çıkardık. 

Hep söylediğimiz gibi Bodrum ve 
Bodrum yaşayanlarımız her şeyin en 
iyisini, en güzelini hak ediyor. Bizler de 
bu yolda, her türlü zorluk ve yıpratma 
politikasına karşı ‘İnadına Bodrum, 
İnadına Hizmet’ diyoruz.” 

Başkan Aras, "Reklam İçin Değil, 
Halka Hizmet İçin Çalıştık"

"İnadına Bodrum, 
İnadına Hizmet" 

Diyoruz

yatırımlarından, 
projelerinden 
faydalanamayan 
bir bölge. 100 
km’lik su hattını 
denizden döşeyebilen 
hükümetimiz, Bodrum 
halkının yaşam hakkı 
olan su ihtiyacına karşı 
duyarsız.”

“Yaratılmaya 
çalışılan algı gerçek 
dışıdır”  

“Yeni doğan 
bebeğimizden, vefat 
eden vatandaşımıza 
kadar belediye olarak 
kimseyi ayırmadan, 
ötekileştirmeden 
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Belediyeden Anaokulu Öğrencilerine Hediye
Bodrum Belediyesi tarafından 

anaokulu öğrencilerine 
hediye dağıtımı gerçekleştiriliyor.

Bodrum Belediye Başkanı 
Ahmet Aras’ın talimatıyla Bodrum 
Yarımadasında bulunan okullardaki 
anaokulu öğrencilerine, içerisinde çeşitli 
hediyelerin bulunduğu malzemelerin 
dağıtımı yapılıyor.

Bodrum Belediyesi Basın Yayın ve 
Halkla İlişkiler Müdürlüğü Saha Çözüm 
ve Koordinasyon Birimi tarafından 
hediyeler, anaokulu öğretmenlerine 
teslim ediliyor. Önümüzdeki günlerde 
öğretmenleri tarafından öğrencilere 
dağıtımı yapılacak.

İçinde satranç takımı, trafik 
güvenliği rozeti ve frizbi bulunan 
hediye paketlerinin dağıtımına 
Ortakent Mümtaz Ataman İlkokulu 

anasınıflarından başlandı. Şimdiye 
kadar 16 okula bin 86 adet hediye paketi 
dağıtılırken hediyelerin Bodrum’daki 
tüm okulların ilk kademesine 
dağıtılması planlanıyor.

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, belediye olarak çocukların 
mutluluğunu önceleyerek böyle bir 
organizasyon yapmak istediklerini 
belirtirken, “Ara tatil sonrası 
çocuklarımızın motivasyonunu 
artırmak ve yüzlerini güldürmek 
amacıyla bazı hediyeleri çocuklarımıza 
ulaştırıyoruz. Belediyemizin eğitim ve 
öğretim destekleri kapsamında yapmış 
olduğu pek çok çalışmanın yanı sıra 
bunu da çocuklarımızın mutlu olması 
için yapıyoruz. Umarım yüzlerini 
güldürebilmişizdir” dedi.

Bodrum Kent Konseyi Çocuk 
Meclisi, Dünya Çocuk 

Hakları Günü dolayısıyla Bodrum 
Belediyesini ziyaret etti.

Çocuk meclisindeki farklı yaş 
gruplarından öğrenciler, Bodrum 
Belediye Başkan Vekili Tamer Mandalinci 
ile bir araya gelerek çeşitli konularda 
taleplerini iletti.

Bodrum Belediye Başkanlık 
Makamında gerçekleşen ziyarette 
Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras'ı temsilen Başkan Vekili Tamer 
Mandalinci, Başkan Yardımcısı İbrahim 
Akbaş, Genel Koordinatör Emel 
Çakaloğlu, Çocuk Meclisi üyelerini 
ağırladı. 

Yalıkavak Suzan Abdulhakim Bilgili 
Ortaokulu öğrencileri Evren Demir, 
Çınar Yıldızgör, Asya Kaş, Mirjiyan Demir, 
Yusuf Efe Adalı ve Mert Yıldızgör, çeşitli 
konularda Bodrum ile ilgili düşüncelerini 
ve taleplerini Başkan Vekili Tamer 
Mandalinci’ye iletti.

Başkan Vekili Tamer Mandalinci, 
çocukların kent yönetimine katılımının, 
görüş ve taleplerinin yerel yönetimler 
için çok önemli olduğunu ifade ederken 
öğrencilerin parklar, çevre temizliği, yol 
yapım çalışmaları, sokak hayvanları ve 
benzeri konulardaki fikirlerini dinledi.

Karadağ Büyükelçisi Periša 
Kastratović ve Müsteşar 

Dragan Krivokapic Bodrum 
Belediyesini ziyaret etti.

Karadağ Büyükelçisi Periša 
Kastratović ve Müsteşar Dragan 
Krivokapic 20 Kasım Pazartesi günü, 
Belediye Başkan Vekili Tamer Mandalinci 
ve Belediye Meclis Üyesi Genel 
Koordinatör Emel Çakaloğlu ile belediye 
başkanlık makamında bir araya geldi. 

Bodrum Kaymakamı Mustafa Çit’e 
gerçekleştirdikleri nezaket ziyaretinin 
ardından başkanlık makamını ziyaret 
eden Büyükelçi Kastratović ve Müsteşar 
Krivokapic turizm ile ilgili tecrübelerini 
aktarırken şehirler arasındaki yapısal ve 
ekonomik durumları değerlendirdi.

Büyükelçi Kastratović ziyarette, 
Bodrum ve Budva (Karadağ) şehirlerinin 
birçok alanda aynı dokuya sahip, Akdeniz 
ve bulundukları ülkeler için önemli 
turizm noktası arasında yer aldıklarını 
söyledi. Her iki şehrin yakın gelecekte 
tesis edecekleri muhtemel kardeş şehir 
ilişkisi ile başarılı birçok uygulama, 
tecrübe ve turizm koridoru ile yapısal ve 
ekonomik açıdan daha gelişmiş seviyelere 
ulaşabileceklerini ifade etti. Budva ve 
Karadağ’a dair son yıllarda ekonomi, 
ticaret ve turizm alanlarında yaşanan 

Başkan Vekili Tamer Mandalinci, 
Mart 2023’te Çocuk Meclisini 
kurduklarını belirtirken, “Sizlerin kente 
daha aktif bir şekilde katılımcılığının 
artması, sizin de kent siyasetinde 
ve kent yaşamında olaylara hep 
doğru açıyla bakmak, durum tespiti 
değerlendirmesi yapıp belediyeden de siz 
çocuklar için gerekli imkân sağlanması 
yönünde taleplerinizi dinlemek için 
bu meclis kuruldu. Bu mecliste siz 
aranızda görüştüğünüz sorunları 
kendi akranlarınızla arkadaşlarınızla 
belirlediğiniz sorunları bizlere, başkanlık 
makamına ileteceksiniz, biz de bunların 
çözümü yönünde sizler için gereken 
bütün adımları atacağız” dedi.

Çocukların toplumsal bilinci 
artırmalarına vurgu yapan Mandalinci, 
“Parklar, bahçeler ve sosyal alanları 
sizler için hayata geçirmeye devam 
edeceğiz. Ancak sizler de arkadaşlarınıza 
çevre konusunda gerekli hassasiyeti 
aşılayacaksınız. Hep beraber temiz 
toplum, temiz çevre bilinciyle 
yaşayacağız” ifadelerini kullandı.

Mandalinci, tüm çocukların Dünya 
Çocuk Hakları Gününü kutlayarak 
dünyada barışın bir an önce sağlanması 
ve çocukların barış içinde yaşaması 
temennisinde bulundu. 

Toplantının ardından öğrencilere, 
belediye tarafından özel olarak 
hazırlanan hediyeler takdim edildi.

gelişimlerden bahsetti.
Başkan Vekili Mandalinci ise 

Bodrum ve Budva şehirlerinin, Akdeniz 
havzasının vazgeçilmez birer önemli 
turizm noktası olduğunu söylerken son 
yıllarda gerek tatil gerek iş kurmak 
amacıyla Bodrum dahil Türkiye’den 
Karadağ’a seyahat eden insanların 
sayısının git gide arttığını belirtti. 

Heyet Karadağ ve Bodrum’un, 
atık yönetiminden diğer birçok 
yerel yönetim hizmetlerine, turizm 
çeşitliliğinden tanıtıma kadar geniş 
bir yelpazede birçok alanda başarılı 
uygulamalarını ve tecrübelerini birbirleri 
ile paylaşabileceğini ve özel bir bağ 
kurabilecekleri düşüncelerini paylaştı.

Heyet üyeleri, Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı’ndan gelecek 
onayın ardından, belediye başkanlarının 
kardeş şehir protokolünü imzalayarak 
resmileştireceğini söyledi. Akdeniz’in 
ortak doğal ve tarihi dokusuna sahip bu 
iki değerli kentin, birçok alanda büyük 
potansiyellerini gerçekleştirmelerine 
önemli bir katkıda bulunacaklarını ifade 
ettiler.

Görüşmenin ardından Belediye 
Başkan Vekili Mandalinci, heyet 
üyelerine hediyelerini sundu.

Çocuk Meclisinden 
Başkanlık Makamına 
Ziyaret

Karadağ 
Büyükelçisi'nden 

Ziyaret
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24 Kasım Öğretmenler Günü 
kapsamında Bodrum’da bir 

dizi etkinlik düzenlendi. Başkan 
Aras ve belediye ekipleri okullara 
ziyaretler gerçekleştirdi.  

24 Kasım Öğretmenler günü 
kutlama programı Belediye 
Meydanı’nda Atatürk Anıtı’na çelenk 
sunma töreni ile başladı. 

Törene, Bodrum Kaymakamı 
Mustafa Çit, Bodrum Belediye Başkanı 
Ahmet Aras, Bodrum İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Bülent Aldal, daire amirleri, 
siyasi parti ve STK temsilcileri, çevre 
okullardan öğrenciler ve öğretmenler 
katıldı.

Törende Bodrum İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Aldal, günün anlam ve 
önemini belirten konuşmasını yaparak 
öğretmenler gününü kutladı. 

Öğretmenler günü programı Herodot 

Bodrum'da Öğretmenler Günü
Kutlamaları

Kültür Merkezi’nde devam etti. Program 
öncesinde Kaymakam Çit, Belediye 
Başkanı Aras, Milli Eğitim Müdürü 
Aldal ile protokol üyeleri, öğrenci ve 
öğretmenlerin hazırlamış olduğu resim 
sergisinin açılışını gerçekleştirdi.

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
söylenmesi ile başlayan program, 
Bodrum İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Aldal’ın konuşması ile sürdü. 
Konuşmaların ardından resim, şiir ve 
kompozisyon dalında dereceye giren 
öğrenciler ve masa tenisi turnuvası ile 
3 Sayı Atma basketbol turnuvasında 
dereceye giren öğretmenlere ödülleri 
verildi. 

Öğretmenler günü programı, 
öğretmenlerin halk oyunu gösterisi ve 
öğrencilerin hazırladığı gösteriler ile 
sona erdi.

Belediyeden Öğretmenlere Çiçek 
Takdimi

Bodrum Belediyesi tarafından 
ilçedeki okullarda görev yapan 
öğretmenlere çiçek takdim edildi. 

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, Başkan Yardımcıları İbrahim 
Akbaş, İlknur Ülküm Seferoğlu, 
Ummahan Yurt, Yaşar Çelikkan, 
Kültür ve Sosyal İşleri Müdürü Durmuş 
Turkan, Basın Yayın ve Halkla İlişkiler 
Müdürü Selçuk Şimşek, Tarımsal 
Hizmetler Müdürü Mehmet Ali Bahar, 
Zabıta ve Saha Çözüm personelleri 
ile birlikte okulları tek tek gezerek 
öğretmenler gününü kutlayıp çiçek 
takdiminde bulundu.

Bodrum Belediyesi kreş ve gündüz 
bakımevlerinde görevli öğretmenler 
ise 23 Kasım Perşembe akşamı 
Bodrum Belediye AŞ organizasyonu ile 
düzenlenen yemekte bir araya geldi. 

Cumhuriyetimizin Aydınlık 
Yüzleri Öğretmenlerimiz

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, 24 Kasım Öğretmenler Gününü 
kutlayarak şunları söyledi:

“Gelecek nesillerin yetişmesinde 
öncü rolü üstlenen erdemli ve 
fedakâr öğretmenlerimiz, çok 
boyutlu bir anlayışla gençlerimizi 
hayata hazırlamaktadır. Bir ülkenin 
geleceğinin mimarı olan öğretmenler, 
toplumun kültür ve değerlerinin genç 
kuşaklara aktarılmasında başrolü 
üstlenmektedir. Cumhuriyetimizin en 
önemli öznesi öğretmenlerimiz, Türkiye 

Cumhuriyeti’nin kuruluşundan 
bu yana bilgi ve beceriyle çağdaşlık 
yolunda ülkemizin gelişim ve değişimini 
sağlamışlardır. 

Demokratik ideallerin 
korunmasında ve geliştirilmesinde, 
bireylerin ve toplumun 
bilinçlendirilmesinde öğretmenin 
önemi tartışılmaz boyuttadır. Eğitim-
öğretim hizmetlerini büyük bir 
fedakarlıkla yürüten öğretmenler, 
Cumhuriyetin aydınlık yüzleri olarak 
bizlerin baş tacıdır. Başöğretmenimiz 
Mustafa Kemal Atatürk de eğitim ile 
Türk çocukları ve gençlerini emanet 
ettiği öğretmenlere verdiği önemi, 

söylev ve demeçlerinde her fırsatta dile 
getirmiştir. Mustafa Kemal’in yolunda 
yürüyen, aklın ve bilimin ışığında 
aydınlanan, kendisini sürekli geliştiren, 
yenileyen bir toplum olmanın ön koşulu 
ise öğretmenlerin hak ettiği değere 
kavuşturulmasıdır. 

“Öğretmenlerin yaşam koşulları 
iyileştirilmelidir”

Kültürel, sosyal, ekonomik, politik 
ve bireysel açıdan tüm toplumlarda 
çok önemli rol ve sorumlukları olan 
öğretmenlerimizin hak ettiği değeri 
ancak ve ancak yaşam koşullarını 
iyileştirerek maddi ve manevi 
emeklerinin karşılığını vererek 
gösterebiliriz. 

‘Fikri hür, vicdanı hür, irfanı hür 
nesiller’ yetiştirmek için büyük bir 
özveriyle çalışan öğretmenlerimizin 
24 Kasım Öğretmenler Gününü 
kutluyor; başta Başöğretmen Mustafa 
Kemal Atatürk olmak üzere ebediyen 
kalbimizde yaşayacak olan tüm 
öğretmenlerimizi saygıyla anıyorum.”

“Öğretmen, 
insan mimarı, 

insanın kişiliğini 
biçimlendiren bir 

sanatkârdır”
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Bodrum Belediyesi tarafından 
yapımı tamamlanan Üç Fidan 

Parkı’nın açılışı gerçekleşti. 
25 Kasım Cumartesi günü Belediye 

tarafından projelendirilmesi ve yapımı 
tamamlanan, Bitez Mahallesi Çökertme 
Caddesi üzerinde bulunan Bodrum 
Belediyesi Üç Fidan Parkı’nın açılışı 
yapıldı.

Açılış programına Bodrum Belediye 
Başkanı Ahmet Aras, Cumhuriyet Halk 
Partisi PM Üyesi Alkım Denizaslanı, 
başkan yardımcıları, meclis üyeleri, CHP 
ilçe teşkilatı ve yönetimi, sivil toplum 
kuruluşu temsilcileri, Bitez Muhtarı 
Seda Özgüçlü, ilgili belediye birim 
amirleri ile personelleri, Deniz Gezmiş’in 
akrabası Devrim Gezmiş, vatandaşlar ve 
basın mensupları katıldı. 

Can & Aylin Konseri ile başlayan 
açılış programında Saygı Duruşu 
ve İstiklal Marşı sonrası açılışa 
katılamayan davetlilerin mesajları 
okundu. Program açılış konuşmalarıyla 
devam etti. 

Bitez Muhtarı Seda Özgüçlü, böyle 
güzel bir parkı Bitez’e kazandırdıkları 
için Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras ile parkta emeği olan herkese 
teşekkür etti. 

Başkan Yardımcısı Tayfun Yılmaz, 
park ile ilgili detayları paylaştığı 
konuşmasında, “Belediye Başkanımız 
Sayın Ahmet Aras yine Bodrum’da 
büyük ilki gerçekleştiriyor. Daha 
önce Türk tarihinde iz bırakan birçok 
ismin Bodrum’da isminin sonsuza 
dek yaşaması amacıyla Yalıkavak’ta 
büyük Türk kadını Türkan Saylan’ın 
ismini vererek Türkan Saylan Spor 
Kompleksini inşa etmiş ve hizmete 
sokmuştur. Yine Umurca Parkı 
içerisinde daha önce ismi Bodrum 
sınırları içinde olmayan büyük şair, 
devrimci, Nazım Hikmet’in adını 
koyarak Nazım Hikmet Kütüphanesi’ni 
açmıştık. Mumcular bölgesinde Etrim 
Mevkinde Köy Enstitülerinin kurucusu 
olan İsmail Hakkı Tonguç’un ismini 
vererek bir tarım okulu açmıştık. Bugün 
de burada orman yangınından fışkıran 
Kaşıyaka’nın üç gülü Deniz Gezmiş, 
Yusuf Arslan ve Hüseyin İnan’ın 
ismini vererek isimlerinin sonsuza dek 
yaşamasını sağladığı için kendisine 
teşekkür ediyorum” dedi.

Deniz Gezmiş’in akrabası Devrim 
Gezmiş ise, “Belediye Başkanımız 
başta olmak üzere bütün belediye 
emekçilerine teşekkür ediyorum. Çünkü 
gelecek neslimiz olan çocuklarımıza, 
gençlerimize böyle sonsuzluğa hitap 
edecek eserler bırakmamız gerekiyor. 
Bunun için kim ön ayak olduysa, kimin 
emeği varsa bütün emekçilere çok 
teşekkür ediyorum” diye konuştu.

CHP Parti Meclisi Üyesi Alkım 
Denizaslanı, oturulabilecek parkların 
her yerde olduğunu ama bazı yerlere 
anlam katanın isimler olduğunu 
söyleyerek “Bugün burada Üç Fidan 
Parkı’nı açan Cumhuriyet Halk Partili 
bir belediyeye sahip olduğumuz için 
gerçekten çok şanslıyız. Bu konuda 
Belediye Başkanıma hepinizin 
huzurunda sonsuz teşekkür ediyorum” 
dedi. 

“Adına yakışır bir park 
açıyoruz”

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, bugün burada masmavi Ege’nin 
yanı başında adına yakışır bir park 

açtıklarını belirttiği konuşmasında 
şunları söyledi:

“Deniz Gezmiş, Hüseyin İnan ve 
Yusuf Arslan’ın ismini Bodrum’da 
yaşatmaya karar verdiğimizde tam da 
isimlerine yakışır şekilde mavi Bodrum 
denizinin kenarında yaşatalım dedik. 
Ve bu bölgede bu parkı yapmaya karar 
verdik. Yeniledik, yürüyüş yollarını 
tamamladık. 

Parklar özellikle kentte yaşayan 
insanların sosyalleşmesi açısından 
çocuklarımızın bir arada olması 
dostluklar kardeşlikler oluşturması 

Belediyeden Bodrum'a
Yeni Sosyal Donatı Alanı

açısından çok önem taşımaktadır. 
Bodrum’da toplamda 300 civarında 
park var. Bunları yapan bizden önceki 
dönem yönetimlerine de teşekkür 
ederiz. Biz de onun üzerine koymaya 
çalışıyoruz. Kendi dönemimizde toplam 
66 park yaptık” diyerek mevcut parklar 
hakkında bilgiler verdi. 

Bodrum’da pek çok ihtiyacın 
olduğunu söyleyen Başkan Aras, 
“Bodrum’un su başta olmak üzere birçok 
hizmete ihtiyacı var. Kararlılığımızdan 
hiçbir zaman vazgeçmedik” diyerek 
deprem, yangın ve salgın dönemlerinde 
de belediye olarak ellerinden gelen tüm 

destekleri yaptıklarını söyledi. 
Açılış konuşmaları sonrası protokol 

üyeleri, vatandaşlar ve çocuklar açılış 
kurdelesini keserek hep birlikte park 
alanını gezdi. Açılışa katılan çocuklara 
çeşitli ikramlar sunulurken geleneksel 
akıl oyunları hediye edildi. Bir 
vatandaşın Deniz Gezmiş, Hüseyin İnan 
ve Yusuf Arslan’ın mezarından getirmiş 
olduğu toprak ise kurdele kesimi 
esnasında isimlerinin bulunduğu çiçekli 
alana serpildi.

Parkın Toplam Alanı 5 Bin 300 
Metrekare

Belediye tarafından projelendirilmesi 
ve yapımı tamamlanan parka 1 Haziran 
2023 tarihli Meclis Kararı ile gençlik 
hareketinin öncüleri Deniz Gezmiş, 
Hüseyin İnan ve Yusuf Arslan’ın 
isimlerini sonsuzlaştırmak için “Üç 
Fidan Parkı” adı verilmişti. 

Toplam alanı 5 bin 300 metrekare 
ve toplam yeşil alanı ise 3 bin 550 
metrekare olan Bodrum Belediyesi Üç 
Fidan Parkı’nın içerisinde sahil yürüyüş 
yolu, çocuk oyun alanı, serbest etkinlik 
alanı, yetişkinler için spor alanı, çocuk 
masaları yer alıyor. 

Bodrum Belediyesi, vatandaşların 
kaliteli zaman geçirebilmesi, 
dinlenebilmesi, çocukların konforlu 
ve güvenli alanlarda eğlenebilmesi, 
oyunlar oynayabilmesini sağlamak için 
sosyal donatı alanlarını ilçe genelinde 
yaygınlaştırmaya devam edecek.
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Geçtiğimiz günlerde Bodrum 
ve çevresinde yaşanan yoğun 

yağışın ardından Bitez Barajı’nda 
biriken çöpler, Bodrum Belediyesi 
tarafından temizlendi   

Bodrum Belediyesi Temizlik İşleri 
Müdürlüğü ekipleri, baraj yüzeyinde ve 
dibinde oluşan kötü görüntüleri ortadan 
kaldırmak amacıyla temizlik çalışması 
başlattı. 

Bot yardımıyla baraj üzerinde 
çalışma yapan ekipler, baraj yüzeyi 
ile kenarlarına atılan çöpleri topladı. 
Barajdan, doğal yaşamı olumsuz 
etkileyen ve görsel kirlilik yaratan başta 
pet şişe olmak üzere çok sayıda plastik 
ve metal atık toplandı. Barajın yüzeyinde 
biriken atıklar ise büyük ölçüde 
temizlendi.

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras konuyla ilgili yaptığı açıklamada, 
“Çevremizi koruma ve temiz tutma 
sorumluluğumuzun bilincindeyiz. Konu 
ile ilgili ekiplerimiz hemen harekete 
geçti. İlçemizin bu tür olumsuzluklardan 
etkilenmemesi için elimizden gelen 
çabayı gösteriyoruz. Vatandaşlarımızı 
da duyarlı olmaya ve çöplerini doğru bir 
şekilde bertaraf etmeye davet ediyoruz” 
dedi.

Bodrum ve çevresinde etkili 
olan sağanak yağışlara 

karşı Bodrum Belediyesi, önleyici 
tedbirlerini alarak olası sorunların 
önüne geçiyor    

Bodrum Belediyesi Zabıta 
Müdürlüğü, Temizlik İşleri, Halkla 
İlişkiler Birimi, Park ve Bahçeler, Destek 
Hizmetleri ve Fen İşleri ekipleri, kasım 
ayın boyunca yağışın etkilerini en aza 
indirmek için koordineli bir şekilde 
çalıştı.

Meteoroloji Genel Müdürlüğü yağmur 
bilgilendirmelerini göz önüne alarak 
yağış öncesi tedbirler alan Bodrum 
Belediyesi ekipleri, olumsuzluklara 
anında müdahale etmek için de 
sahada yerini aldı. Yarımadanın farklı 
bölgelerinde bulunan ekipler, taşma 
riskine karşı dere yataklarını kontrol 
ederek yağmur esnasında taşan 
rögarların etrafını temizledi.

Ekipler, çöp araçları ile tıkanan 
mazgalları da açarak mazgal üstlerini 
temizledi. Ana arterlerde yapılan 

Bitez Barajı'nda Temizlik

kontrollerde araçların geçişini 
engelleyen toprak ve taş birikintileri 
toplanırken yağış dolayısıyla 
olumsuzlukların yaşandığı mahallelerde 
de hızlı müdahalede bulundu. 

Basın Yayın ve Halkla İlişkiler 
Müdürlüğüne bağlı Saha Çözüm 
ve Koordinasyon ekipleri ise 
olumsuzluklara karşı önlem almak 
için gün boyunca Bodrum’un farklı 
mahallelerini dolaştı. Çağrı merkezi ve 
diğer iletişim kanalları üzerinden gelen 
şikayetleri de değerlendiren ekipler, 
tüm taleplere anında yanıt vererek ilgili 
birimlere iletti.

Geçtiğimiz yıllarda sel ve su 
baskınlarının sıkça yaşandığı Dere 
Sokak ve Bitez Atatürk Caddesi üzerinde 
ise Fen İşleri Müdürlüğü tarafından 
yapılan çalışmaların etkili olduğu 
görüldü. Yağış sonrasında bu bölgelerde 
herhangi bir olumsuzluk yaşanmazken 
Bodrum Belediyesi vatandaşların 
güvenliği için çalışmalarını sürdürüyor.

Bodrum Belediye Ekipleri 
Yağmur Mesaisinde
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Başkan Aras'tan Fırtınadan 
Etkilenen İş Yerlerine Ziyaret

Belediye Personeli Özsezgin, 
Son Yolculuğuna Uğurlandı

Bodrum Belediye Başkanı 
Ahmet Aras, şiddetli 

fırtınadan etkilenen esnafı ziyaret 
etti. 

Bodrum Belediyesi, 25-26 Kasım 
tarihlerinde yarımada genelinde 
hissedilen şiddetli fırtınanın olumsuz 
etkilerini ortadan kaldırmak için 
çalışmalara başladı. 

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, CHP İlçe Başkanı Tuna Işın, 

Bodrum Belediyesi’nde uzun 
yıllardır görev yapan ve 

geçirdiği trafik kazası sonucu 
hayatını kaybeden Bodrum 
Belediyesi Destek Hizmetleri 
Personeli Hasan Özsezgin, son 
yolculuğuna uğurlandı. 

Belediye personeli Hasan Özsezgin’in 
cenazesi arkadaşlarının omuzlarında 
görev yaptığı Bodrum Belediyesi Destek 
Hizmetleri Müdürlüğüne getirildi. 
Burada düzenlenen törene Bodrum 
Belediye Başkanı Ahmet Aras’ı temsilen 

belediye başkan yardımcıları, ilgili 
müdürlükler ve birim amirleri, 
Gümüşlük Mahallesi sahil şeridinde 
bulunan iş yerlerinde maddi zarar gören 
esnaf ve vatandaşları ziyaret etti.

Sabah saatlerinde Gümüşlük 
Mahallesi'ne giderek fırtınadan 
etkilenen esnafı ziyaret eden Başkan 
Aras, yaşanan olumsuzluklarla ilgili 
bilgi alarak vatandaşlara geçmiş 
olsun dileklerini iletti. Zabıta ve 
Halkla İlişkiler Müdürlüğü ekipleri 

tarafından tespitlerin devam ettiğini 
ifade eden Başkan Aras, "Bölgemizde 
gece saatlerinden itibaren etkili olan 
fırtına sebebiyle, özellikle Gümüşlük 
Mahallesi'nde deniz suyunun karaya 
sürüklenmesiyle birlikte sahil şeridinde 
yer alan işletmelerimizde maddi zararlar 
meydana gelmiş durumda. Esnafımızla 
görüşerek geçmiş olsun dileklerimizi 
ilettik. Ekiplerimiz tespitlerini yapıyor. 
Gerekli temizlik ve çevre düzenleme 
çalışmalarını hemen başlattık. 

Bodrum Belediyesi olarak her zaman 
vatandaşlarımızın yanında olmaya 
devam edeceğiz" dedi.

Başkan Vekili Tamer Mandalinci, 
Bodrum Belediye Başkan Yardımcısı 
İbrahim Akbaş, Genel Koordinatör Emel 
Çakaloğlu, birim müdürleri, yakınları ve 
çalışma arkadaşları katıldı.

Tamer Mandalinci ve Emel Çakaloğlu 
yaptığı konuşmada merhumun ailesine 
ve çalışma arkadaşlarına başsağlığı, 
geride kalanlara sabır diledi. 

Özsezgin’in cenazesi düzenlenen 
törenin ardından Bitez Gülsevim 
Rüştü Kaynak Camii’nde kılınan öğle 
namazına müteakiben defnedildi.
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Bodrum Belediyesi ve Bodrum 
Halk Eğitim Merkezi 

Müdürlüğü arasında İş Birliği 
Protokolü İmza Töreni gerçekleşti

Bodrum Belediye Başkanlığı ile 
Bodrum Halk Eğitim Merkezi Müdürlüğü 
arasında kültür, sanat, el sanatları ve 
meslek edindirme alanlarında çeşitli 
eğitim etkinlikleri düzenlenmesine dair 
iş birliği protokolü imzalandı. Protokolün 
amacı, Bodrum Belediyesi sınırları içinde 
örgün eğitimden yararlanamamış halkın 
eğitimine yönelik çeşitli alanlarda eğitim 
etkinliklerinin düzenlenmesinde iş 
birliğini sağlamak. 

Trafo Kafe Hakan Aykan Kültür 
ve Sanat Merkezinde gerçekleşen imza 
törenine Bodrum Belediye Başkanı 

Ahmet Aras, Bodrum Halk Eğitim 
Merkezi Müdürü Hayri Karagöl, Meclis 
Üyesi Koordinatör Emel Çakaloğlu, 
Halk Eğitim Merkezi öğretmenleri, 
ilgili belediye birim amirleri ve basın 
mensupları katıldı. 

Tören öncesi konuşma yapan 
Halk Eğitim Müdürü Hayri Karagöl, 
iş birliğinde desteklerini esirgemeyen 
Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras’a ve ilgili belediye personeline 
teşekkür ederken, “Bodrum Halk 
Eğitim Merkezi Müdürlüğü olarak 
Millî Eğitim Bakanlığı Hayat Boyu 
Öğrenme Genel Müdürlüğüne bağlı 
olarak faaliyetlerimizi sürdürmekteyiz. 
Amacımız eğitimi yarım kalmış 
vatandaşlara, kişisel gelişimini 
sağlamak isteyen vatandaşlara ve 
mesleki anlamda meslek edinmek 
isteyen vatandaşlarımıza ulaşmaktır. 
Bu kapsamda bugüne kadar Bodrum’da 
Sayın Belediye Başkanımızın ve çok 
değerli çalışanlarının sürekli desteğini 
almaktayız. Bu vesileyle başta Belediye 
Başkanımıza ve belediyemize teşekkür 
ediyoruz” dedi. 

Karagöl konuşmasının devamında 
Halk Eğitim Merkezi kapsamında 
bugüne kadar çok yoğun kurs talepleri 
aldıklarının altını çizerken yaklaşık 
olarak 40 bin vatandaşın kurslara 
müracaat ettiğini belirtti. Açtıkları 
kurslarla ilgili detaylar da paylaşan 
Müdür Hayri Karagöl, 2023-2024 yılı 
sonunda Bodrum Halk Eğitim Merkezi 
Müdürlüğünün yeni binasının olacağını 
ve bu vesileyle de Bodrum’da daha çok 
vatandaşa ulaşma fırsatı bulacaklarını 
söyledi.
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Halk Eğitim Merkezi İle Protokol İmzalandı
Aras ise, göreve geldikleri günden beri 
Halk Eğitim Merkezi kadrolarıyla büyük 
bir iş birliği içerisinde görev yaptıklarını 
söylediği konuşmasında şunlara değindi:

“Özellikle örgün eğitim sonrasında 
yetişkin eğitimi, hobi kursları, meslek 
edindirme kursları konusunda Halk 
Eğitim Merkezimizin çok önemli bir 
girişimi var. Daha fazla kurs açmak, 
daha fazla vatandaşımıza ulaşmak 
için gayret içerisindeler. Halk Eğitim 
Merkezimizin kursları özellikle 
kadınlara, bölgedeki çocuklara çok 
büyük bir fırsat sunuyor çünkü 
toplumumuzdaki en büyük problem 
kadının çocuğuna, yaşlısına, ailesine 
bakmak zorunda olması sonucu oluşan 
sosyal, ekonomik, ticari uzaklaşma. O 
yüzden bu yapılan kursların çok büyük 
bir faydası var.”  

“Bütün vatandaşlarımız, kamu 
hizmetinden eşit faydalanmalı”

Özellikle dezavantajlı bireylerin 
desteklenerek kadının ekonomik ve 
sosyal hayata katılması için kreşler 
ve gündüz bakım evleri açtıklarını 
bunun önemli bir katkı olduğunu ve 
amacına ulaştığını belirten Başkan 
Aras, önceliklerinin bütün Bodrumlu 
yurttaşların kamu hizmetinden eşit bir 
şekilde faydalanmasını ve Bodrum’un 
bu güzel atmosferinden herkesin 
yararlanmasını sağlamak olduğunun da 
altını çizdi.

“Eğitimde fırsat eşitliğini 
önemsiyoruz”

Eğitimde fırsat eşitliğinin de önemine 
değinen Başkan Ahmet Aras, yerel 
yönetim olarak üzerlerine düşen her 
türlü görevi yapmaya çalıştıklarını, 

Bodrum'a 6 Acil Durum KonteyneriBodrum'a 6 Acil Durum Konteyneri
Bodrum Belediyesi ve Bodrum 

Rotary Kulübü iş birliği 
ile 6 yeni Deprem ve Acil Durum 
Konteyneri ilçeye kazandırıldı. Acil 
durumlarda kullanılmak üzere 28 
farklı alanda bulunan konteynere 
yenileri eklendi. 

Rotary Vakfı ile Bodrum Rotary 
Kulübü tarafından temini sağlanan 6 adet 
Afet Yardım Konteyneri Bodrum Belediye 
Başkanlığına bağışlandı. Bodrum Rotary 
Kulübü’nün olası doğal afetlere karşı daha 
hızlı müdahalede bulunmak amacıyla 
Bodrum Belediyesinin destekleriyle belirli 
alanlara koyduğu deprem acil durum 
konteynerlerinin yenileri bölgelere 
yerleştirildi. 

Turgutreis, Bitez, Torba, Çamlık, 
Kızılağaç Mahalleleri ile Bodrum 
Belediyesi merkez hizmet binası yakınına 

koyulan konteynerler için bugün teslim 
töreni gerçekleştirildi. Deprem ve acil 
durum konteynerinin teslim törenine 
Bodrum Belediyesi Meclis Üyesi ve Genel 
Koordinatörü Emel Çakaloğu, Rotary 
2440. Bölge Federasyon 
Başkanı Ayda Özeren, 
Bodrum Rotary Kulübü 
Başkanı Ayşe Mücella 
İsbir, Mahalle Afet 
Gönüllüleri (MAG/AME), 
Muhtarlık İşleri Müdürü 
Murat Kurtini ve basın 
mensupları katıldı.

Rotary 2440. Bölge Federasyon 
Başkanı Ayda Özeren afet bölgesinde 
yaşandığı gerçeğini unutmadan her 
duruma karşı hazırlıklı olunmasının 
gerekliliğini vurguladığı konuşmasında 
Bodrum Belediyesine katkıları dolayısıyla 

kamu kurum ve kuruluşlarıyla yapılan 
iş birliklerinin buna büyük bir katkı 
sunduğunu söyleyerek Bodrum için 
üreten, emek veren herkese teşekkür 
etti.

Konuşmaların ardından protokol 
imza törenine geçildi. İlçe Halk Eğitim 
Müdürü Hayri Karagöl, Başkan 
Ahmet Aras’a kursiyerler tarafından 
yapılan hediyeyi takdim ederek iş 
birliği için teşekkür etti. Protokol 
imza törenin ardından Halk Eğitim 
Merkezi öğretmenlerinin talep ve 
önerilerini dinleyen Başkan Aras, basın 
mensuplarının da sorularını yanıtladı.

teşekkür etti. 
Bodrum Rotary Kulübü Başkanı 

Ayşe Mücella İsbir ise orman yangını, sel 
felaketleri deprem gibi doğal afetlere her 
zaman hazırlıklı olunmasının gerekliliğini 

vurgularken Bodrum’da 
hangi bölgelerde Acil 
Durum Konteynerlerinin 
bulunduğu bilgisini 
paylaştı. 

Bodrum Belediyesi 
Meclis Üyesi ve 
Koordinatör Emel 
Çakaloğu, Bodrum 

Belediyesi olarak böyle bir projede yer 
almaktan mutluluk duyduklarını ifade 
ederken, “Konteyner sayımız şu an 34 
oldu ama tabii daha fazlasına ihtiyacımız 
var. Doğal afet bölgesiyiz ve bunların 
öngörülerini daha önceden yapmak 

Bodrum Belediyesi için bir görevdir ve 
bizler de bu görevin içinde Bodrum Rotary 
ailesi ile beraber bu başarılı çalışmayı 
siz basın mensuplarımızın karşısında 
açıyoruz. Kendilerine Bodrum Belediye 
Başkanı Ahmet Aras adına teşekkür 
ediyorum. Bodrum’umuza hayırlı olsun.” 
diye konuştu.

Afet Acil Yardım Konteynerlerinin 
içinde jeneratör, delici ve kırıcı matkaplar, 
seyyar aydınlatmalar, kablolar, el fenerleri, 
megafon, sedyeler, çadırlar, yangın 
söndürme tüpleri, ilk yardım çantaları 
olmak üzere yaklaşık 65 çeşit destek 
malzemeleri bulunuyor.

Açılış töreninin ardından Bodrum 
Belediyesi ve Bodrum Rotary Kulübü 
arasında iş birliği protokolü imzalandı ve 
kulüp flaması Emel Çakaloğlu’na teslim 
edildi. 

Afet Konteyner 
Sayısı Yarımada 
Genelinde 34'e 

Yükseldi
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Bodrum Belediyesi tarafından 
yürütülen, Turgutreis'teki 

futbol sahasının yenileme 
çalışmalarında sona yaklaşıldı. 
Amatör Lig'de mücadele eden 
Turgutreis Spor Kulübü'nün 
talebi üzerine başlatılan yenileme 
çalışmaları, sahanın performansını 
artırmak ve sporcuların 
güvenliğini sağlamak amacıyla 
gerçekleştiriliyor.

Bodrum Belediyesi Fen İşleri 
Müdürlüğü ve Kültür Sosyal İşler 
Müdürlüğü Spor Hizmetleri Bürosu 
ekiplerinin yaptığı ilk incelemelerde 
saha zemininin bozuk olduğu, saha 
eğiminin hatalı ve drenaj sisteminin 
yetersiz olduğu tespit edilmiş, bu 
nedenle yenileme kararı alınmıştı. 
Yapılan çalışmalarda; yabani otların 
temizlenmesi, zemin eğiminin 
düzeltilmesi, drenaj hatlarının kazılması, 
elektrik hatlarının yenilenmesi, 
mıcır serimi ve üst zemin sıkılaştırma 
işlemleri gibi aşamalardan geçildi. Aynı 
zamanda suni çim seriminden önce 
saha, sporcuların düşmeleri durumunda 
darbeleri emerek çarpışma enerjisini 
azaltan, saha zeminin kullanım süresini 
uzatarak deformasyonu en aza indiren 
“shock ped” ile donatıldı.

Saha FIFA Standartlarına Uygun 
Hale Getirilecek

Saha yenileme çalışmaları 
tamamlandıktan sonra, ekipler 
tarafından FIFA uygunluk testleri 
yapılacak ve futbol sahası boyama 
(şeritleme) işlemi gerçekleştirilecek. 
Bu süreç sonunda futbol sahası, 
sporcuların daha güvenli bir şekilde 
oyun oynamalarını sağlayacak 
modern bir altyapıya kavuşacak. FIFA 
standartlarına uygun hale getirilmeye 

çalışılan sahada, futbolcuların ve 
seyircilerin ihtiyaçlarına cevap verecek 
yedek kulübeleri ve kale direkleri 
yerleştirilecek, soyunma odalarının 
önündeki kot farkları giderilecek.

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, projenin tamamlanmasına 
ilişkin yaptığı açıklamada "Turgutreis 
Futbol Sahası'nın yenilenmesi, sporun 
desteklenmesi ve genç yeteneklerin 
yetiştirilmesi için büyük bir adım. 
Yapılacak olan modern altyapı 
sayesinde sporcularımız daha iyi 
şartlarda eğitimlerini sürdürebilecekler. 
Çalışmalar tamamlandığında tüm spor 
severleri tesis açılışına bekliyoruz" dedi.

Yenilenen futbol sahasının, bölgedeki 
spor faaliyetlerine büyük bir katkı 
sağlaması ve genç sporcuların gelişimine 
destek olması hedefleniyor.

Turgutreis Futbol Sahası Son Aşamada

Belediye'nin İnternet Hizmeti 
Yaygınlaştırılıyor

Bodrum Belediyesi tarafından 
vatandaşlara kesintisiz, 

kotasız, ücretsiz “Bodrum_Belnet_
Free” internet hizmeti veriliyor

Bodrum Belediyesi Bilgi İşlem 
Müdürlüğü tarafından ilçedeki 
vatandaşların bilgiye daha hızlı ve kolay 
erişimi sağlamak amacıyla ücretsiz 

internet hizmeti ağı genişletiliyor. 
Acil durumlarda iletişimi 

kolaylaştırmak, turizme katkı sağlamak 
ve sosyal etkileşimi artırmak amacıyla 
yapılan çalışmalarda kamusal ortak 
kullanım alanlarında ücretsiz, 100 
Mbps hızında ve simetrik internet 
hizmeti vatandaşlara sunuldu. 

 “Bodrum_Belnet_Free” isimli 
kablosuz ağ hizmeti ilk etapta şehir 
merkezini kapsayacak şekilde 
uygulanmıştı. Yapılan çalışmalarla 
Bitez sahil hattı, Ortakent-Yahşi sahil 
hattı, Turgutreis meydan ve park alanı, 
Yalıkavak sahil hattı ve meydanda 
ücretsiz wi-fi hizmeti verilmeye başlandı.

İhtiyacı olan vatandaşlar belirtilen 
bölgelerde, “Bodrum_Belnet_Free” isimli 
kablosuz ağ bağlantısından ücretsiz 
olarak yararlanabilir.

Çalışmanın ilçe genelinde 
yaygınlaştırılması planlanıyor.
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Bodrum Belediye 
Başkanlığınca, 2019 Nisan 

ayında başlatılan “Kaçak Yapılaşma 
ile Mücadele Seferberliği” 
kapsamında bugüne kadar 6 bin 
765 yapı mühürlendi. 

Bodrum Yarımadasında İmar ve Kıyı 
Kanunlarına muhalefet ederek kamu 
alanlarını işgal eden, çevreyi ve doğayı 
tahrip edenlerle mevzuatlar çerçevesinde 
çalışmalarını aralıksız devam ettiren 
Belediye Yapı Kontrol Müdürlüğü 
ekipleri, denetim ve tespitlerinin yanı 
sıra vatandaşlardan gelen ihbarlara da 
anında müdahale ediyor. 

İki Kaçak Yapıda Daha Yıkım 
İşlemi Uygulandı

Kaçak yapılaşma ile mücadele 
çalışmaları kapsamında Yapı Kontrol 
Müdürlüğü ekipleri tarafından son 
olarak Turgutreis Mahallesi'nde bir 
villanın kaçak eklentileri ile Akyarlar 
Mahallesi'nde bir site içerisinde 
bulunan kaçak yapının yıkım işlemleri 
tamamlandı. 

Nisan 2019’dan bu yana 962 kaçak 
yapı belediye veya mal sahiplerince 
yıkılırken 2 bin 768 kaçak bina yıkım 
programına alındı. İlçe genelinde 6 
bin 765 yapıda ise mühürleme işlemi 
uygulandı. 

2023 yılı ekim ayı içinde, 14 yapının 
yıkımı gerçekleştirilirken 71 kaçak yapı 
için yıkım kararı alındı. İmara aykırı 
ve ruhsatsız 115 bina ise mühürlendi. 

Bunun yanı sıra ekim ayı içinde ilgili 
yasal mevzuatlar gereği 26 milyon 149 
bin 15 Lira para cezası kesildi.   

Kaçak yapılaşmayla ilgili tüm yasal 
işlemler (tespit, mühürleme, yüksek para 
cezaları, yıkım kararları, suç duyurusu, 
yıkım) Yapı Kontrol Müdürlüğü ekipleri 
tarafından titizlikle uygulanırken 
ruhsatsız ve kaçak yapılaşmanın önüne 
geçebilmek için Bodrum Belediyesi son 
olarak ilçedeki beton firmalarına “ruhsat 
alınmayan inşaatlara beton verilmemesi” 
konusunda tebliğde bulunmuştu.

“Eşsiz kentimizi korumak 
görevimiz”

Göreve geldiği ilk günden bu yana 
yasal mevzuatlar çerçevesinde ve ilgili 
tüm kurumlarla iş birliği içinde kaçak 
yapılaşma ile mücadele çalışmalarını 
sürdüren Bodrum Belediye Başkanı 
Ahmet Aras, şu açıklamada bulundu:

“İmar affı beklentisiyle Bodrum’da 
fütursuzca gerçekleşen kaçak yapılaşma 
pandemi döneminde kontrolsüz nüfus 
artışıyla daha da yaygınlaştı. Yerel 
yönetim olarak en başından beri bunun 
önüne geçmek için var gücümüzle 
çalıştık, çalışmaya da devam ediyoruz. 
Konu ile ilgili yasal bir süreç var ve 
belediye olarak bu sürece uymak 
zorundayız. Süreç tamamlandıktan 
sonra mülk sahipleri yıkım işlemini 
gerçekleştirmediği zaman ekiplerimiz 
yıkım işlemini gerçekleştiriyor.

Unutulmamalıdır ki bizler 
bu coğrafyanın sahipleri değil 
emanetçileriyiz. Bizden öncekilerden 
miras kalan bu eşsiz kentimizi korumak 
ve gelecek nesillere en güzel şekilde 
taşımakla görevliyiz.”      

2019 Yılından Bu Yana
962 Kaçak Yapı Yıkıldı

6 Bin 765 Yapıda 
Mühürleme
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ve Şehircilik Müdürlüğü tarafından 
“Afet Riskine Karşı Alınacak Tedbirler 
ve Kaçak Yapılaşma ile Mücadele” 
kapsamında, ilçe sınırları içinde faaliyet 
gösteren beton döküm firmalarına 
“ruhsatsız ve kaçak yapılara beton 
dökülmemesi” yönünde tebligatlar 
yapılmıştı. 

Belediye tarafından kaçak yapı 
alanına beton dökme 

işlemi 

Kaçak İnşaatlara Beton 
Döken Firmalara Yasal İşlem

Bodrum Belediyesi tarafından 
kentin doğal yapısının 

korunması için yürütülen kaçak 
yapılaşma ile mücadele çalışmaları 
kapsamında, kaçak ve ruhsatsız 
inşaatlara beton veren firmalar 
hakkında yasal işlem uygulandı. 

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras’ın talimatıyla Belediye İmar 

yapan beton firmalarına, gerekli uyarı ve 
idari işlemler yapılmasına rağmen ilgili 
firmaların izinsiz ve ruhsatsız alanlara 
yönelik faaliyetlerine devam ettiği tespit 
edildi. Zabıta Müdürlüğü ekiplerince 
bazı firma ilgililerinin tebliğde belirtilen 
hususlara uymadığı yönünde tutanak 
tutularak yasal işlem başlatıldı. 

Başkan Aras Uyarıları Yineledi
“Tüm gayretimiz, kentimizin 

geleceğini korumak”
Başkan Ahmet Aras, konuya 

ilişkin olarak şunları söyledi:
“Bodrum’da kaçak 

yapılaşmayı önlemek için yetki ve 
imkanlarımız çerçevesinde tüm 

çalışmalarımızı yürütmeye devam 
ediyoruz. Bir taraftan tespitler 

sonrası mühürleme işlemlerimiz devam 
ederken bir taraftan da yıkım kararı 
alınan ve yasal süreçleri tamamlanan 
yapıların yıkımını gerçekleştiriyoruz. 
Belediye olarak tüm gayretimiz, 
kentimizin geleceğini korumak. Ancak 
bu konuda, ilgili kurum ve kuruluşların 
da çalışmalarımıza, çabalarımıza katkı 
sunmalarını bekliyoruz. Tüm tebligat 
ve açıklamalarımıza rağmen kaçak 
ve ruhsatsız inşaatlara beton döken 
firmaları tespit ettik ve etmeye de devam 
edeceğiz. Zabıta ekiplerimizce gerekli 
tutanaklar tanzim edilerek Kabahatler 
Kanununun ilgili maddelerince para 
cezaları kesiliyor. Bizler, Bodrum’un 
geleceği için, yarınlarımız için kaçak 
yapılaşma ile mücadelemizi sürdürmeye 
devam edeceğiz.”      
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Bodrum Belediyesi'nden 
"Siyaset Okulu" Programı

Bodrum Belediyesi tarafından 
Bodrum Kent Konseyi Kadın 

Meclisi, Bodrum Kadın Dayanışma 
Derneği, Kadın Adayları Destekleme 
Derneği Ankara Şubesi (KA.DER) 
iş birliğiyle kadınların siyasete 
aktif katılımlarını sağlamak üzere 
Siyaset Okulu programı düzenlendi.

Bodrum Belediyesi Kadın ve Aile 
HizBodrum Belediyesi Kadın ve Aile 
Hizmetleri Müdürlüğü organizasyonuyla 
2.si düzenlenen Siyaset Okulu Programı, 
15 Kasım Çarşamba günü Bodrum 
Deniz Ticaret Odası’nda (BODTO) tüm 
mahallelerden kadınların geniş katılımı 
ile gerçekleşti. 

Programa Bodrum Belediye 
Başkanı Ahmet Aras’ı temsilen Başkan 

Yardımcısı Ummahan Yurt, Ka.Der 
Ankara Şubesi’nden Lütfiye Kelleci Birer 
ile Leyla Meltem Ersan, Bodrum Kadın 
Dayanışma Derneği’nden Figan Erozan, 
Bodrum Kent Konseyi Kadın Meclisi 
üyeleri, basın mensupları ve kadınlar 
katıldı. 

Programda muhtarlık, belediye 
meclis üyeliği gibi görevlere aday olma 
koşulları, eşitlik bakış açısına sahip 
kadınların katılımdaki önemi ve seçim 
sürecinde izlenecek iletişim yöntemleri 
kapsamlı olarak ele alındı.

Yerel yönetimde ve siyasette aktif rol 
alan kadınlar, deneyimlerini aktarırken 
kadın adaylar da sorularına cevap buldu. 
Bodrum Kadın Dayanışma Derneği’nden 
Figan Erozan konuşmasında “Kadınlar 

bir araya geldiklerinde güçlü ve şimdi söz 
kadınlarda!” dedi.  

Bodrum Belediyesi Başkan 
Yardımcısı Ummahan Yurt, yerel 
yönetimde görev üstlenen bir kadın 
olarak duygu ve düşüncelerini 
paylaşırken programın düzenlenmesinde 
emeği olan herkese teşekkür ederek 
şunları söyledi:

“Sosyal hayatta mücadelemizi kendi 
içimizde veriyoruz. Ancak ‘Siyasette biz 
de varız!’ı nasıl vereceğimizi öğreneceğiz 
hep birlikte. Birçok mücadelemizde 
aslında biz çok başarılı olduk. Bize 
yol gösteren özellikle kadınlara yol 
gösteren öncü arkadaşlarımız bu sefer 
Bodrum’dalar.  Biz, Bodrum’da çok güçlü 
olacağız, güçlü adımlar atacağımıza 

Bodrum Belediyesi 25 Kasım 
Kadına Yönelik Şiddete Karşı 

Uluslararası Mücadele Gününde 
“Söz Kadınlarda” toplantısı 
gerçekleşti. 

Bodrum Belediyesi Kadın ve Aile 
Hizmetleri Müdürlüğü organizasyonuyla 
Bodrum Kadın Dayanışma Derneği iş 
birliğinde “Söz Kadınlarda” toplantısı 
Bodrum Belediye Başkanı Ahmet Aras’ın 
katılımlarıyla gerçekleşti.

Toplantıya Başkan Yardımcısı 
Ummahan Yurt, CHP Bodrum Kadın 
Kolları Başkanı Umut Anıl Özdoğan, 
Bodrum Kadın Dayanışma Derneği’nden 
Figan Erozan, Bodrum Kent Konseyi 
Kadın Meclisi üyeleri ile çeşitli parti ve 
sivil toplum kuruluşlarından konuklar, 
kadınlar, basın mensupları, ilgili birim 
personelleri katıldı.

Sunucu Banu Tarancı’nın 
sunumuyla başlayan programda Bodrum 
Belediyesi Kadın ve Aile Hizmetleri 
Müdürlüğü’nün gerçekleştirdiği 
Eşitlik Çalışmaları ve Kadına Yönelik 
Şiddetle Mücadele Politikaları ile ilgili 
2019 yılından bu yana gerçekleştirilen 
çalışmalar hakkında bilgiler verildi.

Bodrum’da geçtiğimiz gün yaşanılan 
kadın cinayetine değinerek sözlerine 
başlayan Bodrum Belediye Başkanı 
Ahmet Aras, yaşanılan durum sonrası 
büyük üzüntü duyduklarını belirtirken 
belediye olarak kadınlara yönelik 
şiddetle mücadele çalışmalarının kente 
katkı sunmasını temenni etti. Başkan 
Aras sözlerine şöyle devam etti:

“Belli bir dünya görüşümüz var. İnsan 
haklarına saygılı, hoşgörülü… İşin içine 
girdikten sonra kadın mücadelesinin 

tam bir savunucusu oldum. Bu süreçleri 
ve gelişmeleri yaratan kadınladır. 
Farklı ihtiyaçların dikkate alındığı ve 
hiç kimsenin dışarı bırakılmadığı bir 
yönetim anlayışı ile çalışıyoruz. Belediye 
hizmetleri sadece yol, su, 
elektrikten mevcut değil. 
Sosyal politikalar 
üzerinde çalışmak, 
kültür ve sanatsal 
etkinlikler yapmak 
çok önemli. Tekrar 
bu mücadeleyi 
sürdüren 
kahraman 
kadınlara teşekkür 
ediyorum.”

“Cumhuriyet 
bir kadın devrimidir”
Kadın olmadan hiçbir 

politikanın gerçekleşebilmesinin 
mümkün olmadığını sözlerine ekleyen 
Başkan Aras, şunları söyledi:

“Atamızın bundan 100 yıl önce 
yapmaya çalıştığı kadın politikaları 
üzerinden, kadın hakları üzerinden 
yobazlarla mücadele etmektir. 100 yıllık 
Cumhuriyet geleneklerine sahip çıkmak 
zorundayız.

Kadınlar hayatın her alanında baskı 
ve şiddetle karşı karşıya kalıyorlar. Bu 
zihniyet kadın ve erkeği eşit görmüyor. 
Kadın cinayetleri, kadın cinayeti 
işleyenlere gereken ceza verilmediği için 
işleniyor. Bu cinayetlerin son bulması 
için Bodrum Belediyesi olarak üzerimize 
düşen görevleri yapmaya devam 
edeceğiz.’’ 

Başkan Ahmet Aras, son sözlerinde 

ise “Ortak eşit temsil 
olmazsa olmazımızdır. Eşit 

temsili, yerelden genele omuz 
omuza taşıyacağız. Kadınlar 

ile burada 
eşitlik temelinde 

buluştuğum için 
çok mutlu oldum. 
Tüm zorbalıklara 
şiddete karşı dimdik 
duran kadınlara 
selam olsun! Değişim 
kadınların cesareti ile 
başlayacaktır” dedi.

Bodrum Kadın Dayanışma 
Derneği’nden Figan Erozan, sözlerine 
başlarken kadınlarla yürümek 
isteyen Ahmet Aras gibi siyasetçilerle 
yürüyeceklerini söylerken “Şiddetsiz 
bir hayat mümkün” mesajını 
verdi. ‘’Biz kadınlar ne istediğimizi 
biliyoruz. İstediğimiz hayata nasıl 
ulaşabileceğimizi biliyoruz. Dolayısıyla 
adımıza karar verilmesi değil, kendimiz 
karar verme organlarında yer alarak, 
odağımızdaki özgür, eşit ve şiddetsiz 

Bodrum Belediyesi "Söz Kadınlarda" 
Basın Toplantısı

yaşamı kuracağız.’’dedi.
Söz alan CHP Kadın Kolları Başkanı 

Umut Anıl Özdoğan ise kadınlarla 
beraber yol yürümeyi seçen Başkan 

Aras’a teşekkür 
ederken hangi siyasi 
temsile aday olurlarsa 
olsunlar kadınların 
yanında olacağının ve 
destekte bulunacağının 
sözünü verdi. 

Program sonunda 
siyasi temsillere aday 

olmak isteyen kadınlar söz alarak 
kendilerini tanıttı.

“Değişim 
Kadınların 
cesareti ile  

başlayacak”

inanıyoruz. Sadece bilgi eksiğimiz 
olabilir, diye düşünüyorum ben. Bugün 
onları tamamlayacağız. Ben herkese çok 
teşekkür ediyorum. Umarım çok güzel 
sonuçlar çıkar ve umarım o sonuçlarla da 
Bodrum bir adım öteye gider kadınlarla.”

Programın sonunda yerel seçimlerde 
belediye meclis üyeliğine, muhtarlığa 
aday olmak isteyen kadın adaylar 
kendilerini tanıttılar. Kadınlar el ele 
tutuşarak “Kadınlar Birlikte Güçlü” 
sloganıyla toplantıyı tamamladılar.

“Kadınlar 
Birlikte Güçlü”
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KADINLARIN

SAYFASI

Belediye, Çocuk Güvenliği Politikası İçin 
Harekete Geçti

"Mor Otobüs"
Gezici Araç Projesi

26. Kadın Sığınakları ve
Da(ya)nışma Merkezleri

Kurultayı

Çocuk Güvenliği Politikası’nın 
başta Bodrum’da yaşayan 

çocuklar olmak üzere çocuklarla 
temas kuran tüm aktörlerle birlikte 
oluşturulması hedefleniyor. 

Belediye çalışanlarının ve 
belediyenin iş birliği yaptığı tüm 
paydaşların çocuk güvenliği konusunda 
uyması gereken ilkelerin, kuralların 
ve alınması gereken önlemlerin 
düzenlendiği Çocuk Güvenliği 
Politikası’nın oluşturulmasının ilk adımı 
olarak; 

Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlüğü 
Toplumsal Cinsiyet Eşitlik Bürosu 
tarafından 20 Kasım Dünya Çocuk 
Hakları Günü kapsamında, 22-23-24 

Kadınların güçlendirilmesine 
destek olmak ve kadınlarla 

dayanışma için yollardayız! 
Bodrum Belediyesi, kadınlar için 

“Mor Otobüs Projesi”ni hayata geçirdi. 
Psikologlar, Sosyologlar, Hukukçular, 
Sosyal çalışmacılar ve Sağlıklı 
Beslenme uzmanlarının bulunacağı 
araç, Bodrum’un öncelikli olarak 
çeper mahallerini gezerek kadınlara 
mahallelerinde ulaşacak.

Bodrum Belediyesinin "Yerel Eşitlik 
Eylem Planı" perspektifinde, Kadın ve 
Aile Hizmetleri Müdürlüğü tarafından 
yürütülen ‘’Mor Otobüs’’ gezici aracı 
mahalle çalışması ile Kadınlara yönelik 
her türlü şiddet, ekonomik eşitsizliklerin 
giderilmesi yönündeki mücadelede 
sosyal, psikolojik ve hukuki danışmanlık 
hizmeti sağlayarak, kadınların 
güçlendirilmesine destek olmak ve 
kadınlarla dayanışma için yollarda 
olacak.

Bodrum Belediyesi sürdürülebilir, 
kapsayıcı, ayrımcılık, eşitsizlik ve 
şiddet üretmeyen bir kent yaratmak 
için, Toplumsal cinsiyet eşitliğini 
odağına alarak kadın, engelli, sığınmacı 
ve mülteci, çocuk, genç, yaşlı, tüm 

Kadına Yönelik Erkek 
Şiddetiyle Mücadelede 

Önleyici Çalışmalar 
İzmir'de 4-5-6 Kasım tarihlerinde, 

İzmir Kadın Dayanışma Derneğinin 
ev sahipliğinde gerçekleştirilen 
“Kadına Yönelik Şiddetle Mücadelede 
Önleyici Çalışmalar" başlıklı 26. Kadın 
Sığınakları ve Da(ya)nışma Merkezleri 
Kurultayı’na Bodrum Belediyesi 
Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlüğü 
olarak, Toplumsal Cinsiyet Eşitlik Büro 
Sorumlusu Fethiye Kızak, Sosyolog 
Cansu Koçer Sevindi, Psikolog Verda Nil 
Yenilmez toplantıya katılım sağladı.

Kurultayda, İstanbul Sözleşmesi 
bağlamında önleyici çalışmalar 
hakkında genel bilgi verildi. Türkiye’de 
haklarımıza saldırılar, uygulama 
sorunları ve önleyici çalışmalara dair 
deneyim aktarımı yapıldı. Kadına 
yönelik şiddeti önlemek için kadınlarla 
dayanışma başlığında, hayatı dayanışma 
ile yeniden düşünmek gerektiği 
üzerinden aslında başka türlü bir 
hayatı yeniden düşündüğümüz alanlar 
olarak sığınaklar ve kadın danışma 
merkezlerinin kadınların güçlenmesi 
için sığınak sonrası kadınların tekrar 
şiddet sarmalına girmesini önlemek 
amacıyla takip mekanizmalarının 
işleyişine dair bilgi verildi. Sığınaktan 
ayrılan kadınlara yönelik çalışmaların 
kesintisiz sürdürülebilmesi, sığınak 
sonrası kadınların yeni bir düzen 
oluşturma sürecinde kendilerini yalnız 
hissetmemeleri için yönteme dair 
deneyim aktarımı yapıldı. Kadının tekrar 
şiddet sarmalına girmesini önlemek 
amacıyla Sığınak ve Kadın Danışma 
Merkezlerinin şiddet uygulayandan 
daha güçlü bir iletişim kurmasının 
yolları üzerine deneyim aktarımı 
gerçekleştirildi. Kadın Danışma 
Merkezlerinde kadınların şiddet 
algısının değişmesine yönelik çalışmalar 

Kasım tarihlerinde Zabıta Müdürlüğü 
personellerine yönelik ''Çocuk 
Güvenliği’’ atölyesi gerçekleştirildi.

Toplumsal Cinsiyet Eşitlik Büro 
çalışanı Sosyal Hizmet Uzmanı Ege 
Hazal Yıldız Yazıcıoğlu; çocuğa verilen 
anlam üzerinde durarak, çocuk hakları, 
çocuk koruma ve çocuk katılımı 
konusunda bilgilendirme yaptı. 

Toplumsal Cinsiyet Eşitlik Büro 
çalışanı Sosyal Hizmet Uzmanı 
Mehmetcan Yazıcıoğlu ise, çocuk 
güvenliği üzerinde durarak bu konunun 
yerel yönetimlerin ve zabıtanın 
görev ve yetki alanları dahilinde 
olduğunu söyledi. Çocuğa yönelik 
ihmal, istismar ve sömürü durumuna 

yurttaşların belediye hizmetlerinden 
eşit ve ayrımcılığa maruz bırakılmadan 
yararlanabilmeleri amacıyla kadınların 
kent hakkını kullanmasını sağlamak 
amacıyla çalışmalarına devam edecek.

Belediye Başkanı Ahmet Aras’ın 
desteği ile bir aracımız gezici ‘’Mor 
Otobüs’’ olarak Kadın ve Aile Hizmetleri 
Müdürlüğü’ne tahsis edildi. Kadın 
ve Aile Hizmetleri Müdürlüğünce alt 
yapısı tamamlandı. Destek Hizmetleri 
Müdürlüğünce araç giydirme 
işleminden sonra 14 Kasım itibarıyla 
hayata geçti. "Mor Otobüs" kadınlara 
yönelik üretilen hizmetlerin her eve, 
her kadına ulaşabilmek için atılmış 
önemli bir destek hizmeti olarak hayata 
geçirilmiştir. Bodrum’da yaşayan 
nüfusun yarısı kadın ve her kadının 
farklı ihtiyaçları var. Bodrum Belediyesi 
olarak tüm farklı ihtiyaçları görerek, 
planlarımızı da bu yönde hazırlıyoruz. 

Bodrum Belediyesi kadınları 
önceleyen projeleri hayata geçirmeye 
devam edecek. ‘’Mor Otobüs’’ ile birlikte 
önümüzdeki süreçte yeni projelerle hiç 
bir kadını dışarıda bırakmayacak bir 
hedef ile çalışmalarını yürüyecektir.

yapması gerektiği, şiddetin bireysel 
bir durum olmadığına Patriyarkadan 
kaynaklandığına dikkat çekerek, 
kişisel olanın politik olduğu ilkesi ile 
hareket etmesi gerektiği, Feminist ilke 
deneyimlerden hareketle, başvuruda 
bulunan kadınların dayanışma ilişkisi 
içerisinde güçlenmesine dair deneyim 
aktarımı sağlandı.

Kurultay, 128 kadın ve LGBTİ 
örgütünden, belediyelerden, kamu 
kurumlarından ve barolardan 300’e 
yakın kadının katılımıyla gerçekleşti. 
“Kadına yönelik erkek şiddetini önleme” 
temasıyla düzenlenen kurultayda, 
katılımcılar kendi deneyimleri üzerinden 
tartışmalar yürütülerek kadına 
yönelik şiddet ve önlenmesi konusunda 
Türkiye’de yaşanan sorunları ve 
geliştirdikleri çözüm önerilerini tartıştı. 
Bunun yanı sıra düzenlenen atölyelerde 
çocuklarla çalışırken, hukuk alanında 
ve yerel yönetimlerle çalışırken 
karşılaşılan zorluklar ve deneyimler 
paylaşıldı.

ilişkinbilgi edinilmesi, 
tanıklıkveya sadece 
bir endişe durumunda 
bile başvurulabilecek 
mekanizmalar 
hakkında bilgi 
vererek, zabıtanın bu 
mekanizmalara bildirim 
yapmasına ilişkin 
yasal yükümlülüklere 
değindi. 

Yerel Eşitlik Eylem 
Planı perspektifi ile hizmetlerini 
sürdüren Bodrum BelediyesiKadın ve 
Aile Hizmetleri Müdürlüğü, yerelde 
çocuk güvenliğinin sağlanması 
adına, sadece Politika Belgesi’nin 

hazırlanmasında öncülük etmeyi 
değil, Çocuk Güvenliği Politika 
Belgesi’nin belediyede etkin bir 
şekilde uygulanabilmesi adına izleme, 
değerlendirme ve destek çalışmalarını 
gerçekleştirmeyi planlamaktadır. 
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Konumuz Güçlü Bağışıklık
SAĞLIK SAYFASI

Şehrimizde havaların 
soğuması influenza (grip), 

nezle ve soğuk algınlığı gibi 
potansiyel hastalıkların artışına 
zemin hazırladı. Bu Hastalıkları 
önlemenin en etkili yolu sağlıklı 
beslenmeye her zamankinden fazla 
özen gösterip bağışıklık sistemini 
güçlendirmektir. 

Bağışıklık sistemi, 
vücudu enfeksiyon ve zararlı 
mikroorganizmalardan koruyan 
savunma sistemidir. Gözyaşı, burun 
mukusu, mide asidi gibi mekanizmalar 
vücudu dış etkenlere karşı korur. 
Bağışıklık hücreleri (lenfosit ve 
makrofajlar) çoğunlukla bağırsaklarda 
bulunur. Bağırsak mikrobiyotasındaki 
faydalı bakteriler vücudu korur ve 
bağırsak sağlığını olumlu yönde etkiler. 
Beslenme alışkanlıklarınıza bağışıklığı 
destekleyen gıdaları eklemek kış aylarını 
sağlıklı geçirmek açısından önemlidir.

C vitamini; narenciye meyveler, 
kivi, kırmızı biber, ıspanak, brokoli 
gibi besinlerde bulunur ve antioksidan 
özellikleriyle bağışıklığı korumada 
etkilidir. Günde 2 küçük boy Bodrum 
mandalinası ve öğünlerde koyu yeşil 
yapraklı sebzeler tercih etmek kışı rahat 

geçirme de yardımcıdır. Sadece hastalık 
döneminde alınan C vitamini desteği 
hastalığı engellemez lakin hastalığın 
semptomlarını azaltabilir. Bu bağlamda 
vitamin zengini rutin beslenme programı 
önemlidir. 

Havuç, tatlı patates A vitamininden 
zengin, brokoli, brüksel lahanası, 
ıspanak, tere ise E vitamini ihtiyacınızı 
karşılayan önemli kış sebzelerine 
mutlaka yer vermelisiniz.

Prebiyotik gıdalar, faydalı 
bakterilerin çoğalmasını teşvik eder. 
Yoğurt, kefir, turşu gibi fermente 
besinler sağlıklı bakteri dengesini 
destekler.  Çiğ olarak salatalarınıza 
ekledikleriniz sarımsak ise içerdiği 
allicin ile doğal antibiyotik etkisi 
göstererek bağışıklığı arttırır.

Yumurta anne sütünden sonra en 
kaliteli protein olup bir dizi besin öğesi 
içeriği ile bağışıklık için vazgeçilmezdir. 

Balık, ceviz, chia tohumu ve keten 
tohumu vücudumuz için önemli olan 
omega 3 yağı asidinin formlarını içerir. 
Haftada 2 kez balık tüketimi önemli olup, 
keten ve chia tohumlarını zeytinyağı 
yerine salatalarında tercih edebilirsiniz.  

Zencefil gingerol & shogaol ile 
zerdeçal kurkimin ile anti-inflamatuar 

(iltihap azaltıcı) etkiye sahiptir. 
Soğuk algınlığı ve kuru öksürüğün 
şiddetini azaltırlar. 2-3 ince dilim 
taze zencefil veya zerdeçalı limon ile 
çay demleyebilirsiniz. Toz halinde 
kullanacaksınız yoğurtlarına veya 
yemeklerinize ekleyebilirsiniz. Özellikle 
kan sulandırıcı ilaç kullanımı safra 
kesesi veya tansiyon problemi olan 
bireylerin zencefil tüketmeden önce 
uzmana danışması önemlidir.

Kış çaylarının çoğunun ortak özelliği 
antioksidan içermesidir. Çok kolay bir 
şekilde evinizde demleyebileceğiniz 
lezzetli kış çayları ile bağışıklığınızı 
yükseltebilirsiniz. Bu çayları demleme 
yöntemiyle hazırlayarak faydalarından 
üst düzeyde yararlanabilirsiniz. 
Severek tüketeceğiniz birkaç tarifi 
inceleyebilirsiniz.

Evinizi günde 2 kere havalandırmayı 
ve bol bol su içmeyi ihmal etmeyiniz. 
Hasta olduğunuzda bulaşma olasılığını 
azaltmak adına evinizde dinlenin. 
Güneşli havalarda huzur dolu 
sahillerimizde yürüyüş yaparak aktif 
hayat sürmeye devam edin. Sağlıklı ve 
mutlu bir kış geçirmeniz dileğiyle!

Diyetisyen Evrim DEVRİM PORTAKALLI IHLAMUR ÇAYI
1.5 su bardağı su, 
2 yemek kaşığı kadar ıhlamur
2 ince dilim portakal
1 çay kaşığının ucu kadar tarçın 
veya kuru karanfil. 

ZENCEFİLLİ YEŞİL ÇAY 
1.5 su bardağı su
1 tatlı kaşığı veya 1 poşet yeşil çay
Yarım çay kaşığı kuru zencefil veya 
5 gram taze zencefil
Çeyrek limon dilimi

ELMALI LİMONLU 
KUŞBURNU ÇAYI
1.5 su bardağı su
3-4 adet ezilmiş kuşburnu
2 ince dilim elma
Çeyrek limon dilimi

Diyetisyen Evrim DEVRİM
Bodrum Belediyesi Personeli
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Saha Çözüm Ekipleri 
Vatandaşlarla Aktif İletişimde

Bodrum Belediyesi Basın 
Yayın ve Halkla İlişkiler 

Müdürlüğü’ne bağlı Saha Çözüm 
ve Koordinasyon Merkezi ekipleri, 
Bodrum genelindeki çalışmalarına 
ara vermeden devam ederken 
vatandaşlar ile aktif iletişimde 
bulunuyor

Koordinasyon Merkezi Ekipleri 
tarafından mahalle ziyaretleri yapılarak 
vatandaşların dilek, istek ve şikayetleri 
alınarak ilgili belediye birimlerine 
iletiliyor. Belirli bir plan dahilinde 
yapılan ziyaretlerde işletmeler, mahalle 
muhtarlıkları, pazar yerleri, sağlık 
merkezleri ve okullarda ilgililerle 
görüşülerek belediyenin hizmetleri 
hakkında bilgilendirmeler yapılıyor. 

Kasım ayı boyunca ziyaretler dışında 
özel gün ve haftalarda da görev alan 
ekipler, vatandaşlara hizmetler sunuyor. 
29 Ekim Cumhuriyet Bayramı, 10 Kasım 
Atatürk’ü Anma programı gibi törenler 
de görevli ekipler, programa katılanlarla 
yakında ilgilenerek talep ve isteklerine 
cevap veriyor. 

20 Ekim 2023 tarihinden bu yana 
2 bin 760 vatandaşa ziyarette bulunan 
ekipler ayrıca çeşitli sebeplerle çıkan 
yangınlarda ve su baskınlarında da 
vatandaşların yanında oluyor.  

Saha çalışmaları öncesinde 
bilgilendirme yapılıyor

Saha çözüm ekipleri, Akçaalan, 
Çiftlik, Yalıkavak, Müskebi ve Bitez 
Mahallelerinde kurulan pazar yerlerinde 
yapılacak olan saha çalışmaları 
öncesinde mahalle muhtarlarını ziyaret 
ederek saha çalışma programı hakkında 
bilgilendirme yapıyor. Vatandaşlardan 
gelen talepleri ise ilgili birimlere 
yönlendiriyor.  

Ekiplerden yeni doğan 60 bebeğe 
ziyaret

Saha Çözüm Ekipleri, son bir ayda 
“Hoş Geldin Bebek" projesi kapsamında 
yeni bebek sahibi olan 60 aileyi ziyaret 

etti. Ekipler, ailelere Belediye Basın 
Yayın ve Halkla İlişkiler Müdürlüğü 
tarafından hazırlanan ve içinde bebek 
temel ihtiyaçlarının bulunduğu set 
hediye etti.

Eğitim bursu desteği projesi
Ekipler, Kültür ve Sosyal İşler 

Müdürlüğü iş birliğiyle belediye 
tarafından başlatılan ‘ ‘Eğitim Bursu 
Desteği Projesi’’ kapsamında ilçe 
genelinde eğitim gören ve eğitim bursu 
desteği talebinde bulunan 85 vatandaşın 
başvuru formlarını alarak proje 
konusunda bilgilendirmeler yaptı.

Saha çözüm ekipleri ilçe genelinde 
düzenlenen etkinlik, açılış, lansman, 
eğitim organizasyonu ve resmi 
bayramlar ile anma törenlerinde de etkin 
rol almaya devam edecek.
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Su Sorunu
Ve Çözüm Yolları 
Konuşuldu

Bodrum’da son dönemde 
kuraklık nedeniyle 

yaşanılan su sorunun nedenleri ve 
gelinen son nokta ile ilgili Bodrum 
Belediye Başkanı Ahmet Aras, 
mahalle muhtarlarıyla toplantı 
gerçekleştirdi.

Herodot Kültür Merkezinde yapılan 
toplantıya Başkan Aras’ın yanı sıra 
başkan yardımcıları, ilgili birim 
müdürleri, mahalle muhtarları ve Kent 
Konseyi Yürütme Kurulu Başkanı Arif 
Yılmaz ile CHP Bodrum Kadın Kolu 
Başkanı Umut Anıl Özdoğan, Gençlik 
Kolları Başkanı Ferhat Ceyhan katıldı. 

18 saat çalışarak evlere su ve depo 
temini sağlamaya çalıştıklarını belirten 
Başkan Aras, yapılan toplantının amacı 
ve hedefini anlattı. 

Gerçekleştirdiği konuşmada su 
sorunu ile ilgili valilik, DSİ ve MUSKİ 
ile görüştüğünü ve kısa vadede çözüm 
sağlayabilmek için MUSKİ’nin yeni 
kuyular açtığını belirten Belediye 
Başkanı Ahmet Aras sözlerine şöyle 
devam etti: 

“Sazköy tarafında 3 tane yeni kuyu 
açılacak. İlki dün akşam itibariyle 

devreye girdi. Geyik Barajından ölü 
seviyede su alımına DSİ izin verdi. 
Oradan su alıp yine halka verilmeye 
başlandı. Bu da Yalıkavak, Gölköy, 
Gündoğan tarafını besleyecek olan 
kaynak. Böylece yer altı sularından, 
kuyulardan gelen sularda daha çok 
merkez ve güney kesimde kullanılacak. 
Aynı zamanda Akgedik Barajından da su 
temini için çalışılıyor.” 

“Bu bir halk sağlığı sorunudur”
Bölgenin su probleminin sadece 

belediyelere bırakılamayacağını ve 
bu problemin çözülmesi gerektiğini 
ifade eden Başkan Aras sözlerini şöyle 
sürdürdü:

“Bizler kendi imkanlarımızla 
yapabileceklerimizi biliyoruz. İmkân 
olsa çoktan denizden arıtmayı devreye 
sokmuştuk. Biz elimizdeki kuyulardan 
tankerler vasıtasıyla vatandaşlarımıza 
ücretsiz su dağıtıyoruz. Yapabildiğimiz 
şu an bu ama elimizde projeler var, 
sizlerle paylaşacağım. Bir an önce yetki 
verilirse yapacağız. Eğer çözülemiyorsa 
100 tankerlik bir filo yapıp bütün 
vatandaşlarımızın evlerine kadar suyu 
temin edeceğiz.  Biz burada hiçbir zaman 

çaresiz bekleyemeyiz. Çünkü bu bir halk 
sağlığı sorunu, yaşamsal bir sorundur. 
Bir an önce bu sorunları çeşitli çözüm 
önerileri ile beraber kamuoyuna sunmak 
zorundayız.”

Toplantıda yer alan Kent Konseyi 
Başkanı Arif Yılmaz yaşanan su 
sorununun çözümüne ilişkin önlemlere 
inşaat ruhsatı yasaklarıyla başlanması 
gerektiğini vurgularken konu ile ilgili 
sadece tedbir değil meclis kararlarının da 
alınması gerektiğini iletti.  

Belediyenin vatandaşlara su ile ilgili 
yapmış olduğu çalışmalar hakkında 
da bilgilerin verildiği toplantıda “su 
sorunu” detaylarının yer aldığı sunum, 
Başkan Aras tarafından ilgililere 
sunuldu. Gerçekleşen sunumda “Neden 
susuz kaldık?” başlığı altında 2014-
2023 yılları arası ekim, kasım, aralık 
aylarında düşen yağış miktarı, termik 
santrallerin aldığı soğutma suyu, 2019-
2022 yılları arasındaki nüfus artışı, 
Akbelen’deki yer altı su kaynaklarının 
yok edilmesi, 2011 yılından bugüne 
gerçekleşen su patlakları ve su kayıpları 
yer alırken susuzluktan en çok etkilenen 
mahalleler, belediyeye gelen su ve depo 
talebinin sayısal verileri paylaşıldı. 

Belediyenin susuzlukla mücadelede 
sahip olduğu olanaklardan bahsedilirken 
18 saat mesai yapılan çalışmada 7 
tanker ve 14 şoförün hizmet verdiği, 
bu hizmetlerin sonucunda da 3 bin 756 
haneye 7 bin 727 ton su temini sağlandığı 
iletildi. Bunun yanında gelen talepler 
üzerine 500 litrelik 120 adet su deposu 
verildiği belirtildi.

Su sorunu ile ilgili çözüm konusunda 
yasal yetkilerin de tartışıldığı toplantıda 
yetkili kurumlara önermek üzere 
belediye tarafından hazırlanan 
seçenekler sunuldu. Bu seçeneklerin 
arasında denizden arıtma, nemden su 
üretimi ve deniz yolu ile taşıma yer aldı. 
Yeni nesil yenilenebilir su kaynaklarında 
teknoloji ve ürünleri, AQUA Havadan 
Su Üretim Sistemleri, Arıtma Tesisleri 
hakkında da bilgiler verildi.  

Gerçekleşen sunum sonunda mahalle 
muhtarları konu ile ilgili söz alırken 
bölgesindeki su durumu ve hanelerin 
yaşadığı sıkıntıların detaylarını anlattı. 

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, hazırlanan geniş kapsamlı sunum 
sonrası son sözlerini söylerken, “Bizim 
imkân ve kabiliyetlerimizi bilmenizi 
isterim. Bu imkân ve kabiliyetler 
doğrultusunda taleplere cevap 
verebiliyoruz.” dedi.

Öte yandan, belediye bünyesinde 
oluşturulan kriz masasıyla, su 
konusundaki çalışmalar titizlikle takip 
edilerek gerekli müdahalelerin yapılması 
için ekipler görevlendiriliyor.

3 bin 756 haneye 
7 bin 727 ton su 
temini sağlandı
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Başkan Aras, Site Yöneticileri İle Buluştu
Bodrum Belediye Başkanı 

Ahmet Aras, Türkbükü 
Mahallesi Hekimköy Sitesi’nde 
yöneticilerle ile bir araya geldi. 

Başkan Aras, bölge ile ilgili istek ve 
şikayetleri değerlendirmek üzere site 
yöneticileri ile Hekimköy Sitesi’nde 
yapılan toplantıda buluştu.

Toplantıya Bodrum Belediye Başkanı 
Ahmet Aras, Başkan Yardımcıları Yaşar 
Çelikkan ile İbrahim Akbaş, Büyükşehir 
MUSKİ Koordinatör Daire Başkanı Oğuz 
Kağan Bardakçı, Türk Telekom Müdür 
Yardımcısı Melike Demirel, AYDEM 
Saha Yetkilisi Bayram Akçay, Türkbükü 
Mahalle Muhtarı Yücel Ertuğrul, ilgili 
birim müdürleri ve personelleri ile 
Hekimköy, Kardeşler, Olivehill, Olive 

Garden, Taşevler, Sankop sitelerinin 
yöneticileri ve sakinleri katıldı. 

Gerçekleşen toplantıda katılımcıların 
taleplerini dinleyen ve mevcut çalışmalar, 
su durumu ve arıtma tesisi çalışmaları 
hakkında bilgiler paylaşan MUSKİ 
Birinci Bölge Şube Müdürü Oğuz Kağan 
Bardakçı, Geyik Barajı ve Sazköy’deki 
su kuyularında su temini çalışmaları 
olduğunu söyledi.  

AYDEM saha yetkilisi Bayram Akçay 
ise katılımcılara bölgedeki çalışmalar ve 
aydınlatmalar hakkında bilgiler verdi. 

2019 yılından bu yana yapılan 
çalışmalar hakkında detaylar paylaşan 
Başkan Aras, “Bodrum özellikle salgın 
döneminde ciddi bir büyümeyle karşı 
karşıya kaldı. Yaklaşık üç katına çıkan 

bir nüfus yoğunluğu Bodrum’da yeni 
bir dönemi bizlere getirdi. Arkasından 
salgınla beraber gündem değişti. 
Yerel yönetimler, muhtarlar, bütün 
vatandaşlarımız her şeyi bırakıp canıyla 
uğraşmaya başladı. Bu durumdan 
Bodrum farklı bir şekilde etkilendi. 
Bodrum, bir göç dalgasıyla karşı karşıya 
kaldı. Biz, zaman zaman bu konuda 
açıklama yaptık ama çok da fazla etkili 
olmadı” diyerek Bodrum nüfusunun 
artışıyla birlikte yaşanılan sıkıntılara 
değindi. 

Mevcut kaynakların geçen yıla 
oranla yüzde yetmiş azaldığını da 
sözlerine ekleyen Başkan Aras su 
tasarrufu önerilerinde bulunarak, 
“Tüketim son dönemde üç katına çıktı. 

Bodrum Belediye Başkanı 
Ahmet Aras, Bodrum’daki 

muhtarlarla bir araya gelerek fikir 
alışverişinde bulundu.

Muhtarlık İşleri Müdürlüğü her 
ay düzenli olarak organize ettiği 
Muhtarlar Toplantısı Bodrum Belediyesi 
Trafo Hakan Aykan Kültür ve Sanat 
Merkezinde gerçekleşti. Toplantıya 
Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, Başkan Yardımcıları, Muhtarlık 
İşleri Müdürü Murat Kurtini, Bodrum 
Muhtarlar Derneği Başkanı Ahmet 
Cemil Gündüz, ilgili birim personeli ve 
muhtarlar katıldı. 

Başkan Aras Muhtarlarla
Bir Araya Geldi

Toplantı öncesi Belediye Veteriner 
İşleri Müdürü Ahmet Kurt ile Bodrum 
Hayvan Hakları Derneği üyeleri 
muhtarlara sokak hayvanları ile 
ilgili bilgiler verdi. Sokak hayvanları 
konusunda belediyenin yasal 
sorumlulukları ile sokakta yaşayan 
canların yaralanmaları durumunda 
neler yapmaları gerektiği muhtarlarla 
paylaşıldı. 

Başkan Aras’ın ilçe muhtarları ile 
çeşitli konularda bilgi alışverişinde 
bulunduğu Muhtarlar Toplantısında, 
Bodrum’da yaşanılan su sıkıntısında 
gelinen son nokta paylaşılırken 

Bodrum’da şu an 28 bin havuz bulunuyor 
ve bu orana bakıldığında ciddi bir su 
sarfiyatının gerçekleştiğini görüyoruz. 
Vatandaşlarımızın havuzlarını kışın 
boşaltmamasını istiyoruz” diye konuştu.  

Belediye Başkanı Ahmet Aras, 
sahillerdeki ve otellerdeki duşlarda 
aşırı su tüketimin olduğuna, denizden 
arıtma tesislerinin devreye sokulması 
gerektiğine, mevcut arıtma tesislerinin 
sağladığı geri dönüşüme ve Akbelen’deki 
su mücadelesine de değindi. 

Yol, su, elektrik, temizlik ve ulaşım 
ile ilgili taleplerin alınıp ilgili birimlere 
aktarıldığı toplantının sonunda Belediye 
Başkanı Ahmet Aras’ın da talimatıyla 
ilerleyen günlerde diğer site yöneticileri ile 
toplantıların yapılacağı kararlaştırıldı. 

sorumluluğumuzda olmamasına 
rağmen, ilgili müdürlüklerimizle birlikte 
elimizde olan tankerler ve araçlarla 
vatandaşlarımıza su yetiştirmeye 
çalıştık. 18 saat mesai yaptık. 
Pompalarımız arıza yaptı, araçların 
turboları yandı; yoğun bir mücadele 
yaşadık. Zaman zaman yetiştik, zaman 
zaman yetişemedik. Arkasından su 
deposu temini sağlamaya çalıştık. 
Tüm bunları, su krizi yaşanırken 
vatandaşlarımıza bir nebze de olsa 
faydalı olabilmek için yaptık” diyerek 
muhtarlara bu süreçte göstermiş 
oldukları emekler ve destekler için 
teşekkür etti. 

belediyenin yol yapım çalışmaları 
da detaylı olarak anlatıldı. Başkan 
Ahmet Aras, muhtarları dinleyerek 
talep ve isteklerine yönelik başkan 
yardımcılarına ve birim müdürlerine 
ilgili konularda talimatlar verdi. 

Su ile ilgili son durumu paylaşan 
Başkan Ahmet Aras, su ile ilgili 
problemler tamamen son bulana kadar 
vatandaşlara desteklerine devam 
edeceklerini söylerken, “Su her şeyin 
önüne geçti. Biliyorsunuz Eylül ve 
Ekim aylarında yaşadığımız büyük 
kriz, hepimizi çok üzdü ve zorladı. 
Belediye olarak biz kendi yetki ve 
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Bodrum'da Uluslararası Tiyatro Festivali
değerli yapıtı, zevkle izleyeceğiz. 
Festivalimizin amacına ulaşacağına 
yürekten inanıyor, hepinizi saygı ve 
sevgiyle selamlıyorum.”

İZBBŞT tarafından sergilenen 
Güngör Dilmenin bir Dede Korkut 
Hikayesinden yola çıkarak kaleme 
aldığı, politik ve toplumsal sorunları bin 
yıl öncesinin Anadolu’sundan anlatan 
Deli Dumrul, vatandaşlar tarafından 
büyük beğeni topladı. Hem güldüren hem 
düşündüren oyun sonunda oyuncular 
büyük alkış aldı.

BOTİF kapsamında hem karada hem 
denizde sergilenen oyunların detaylarına 
https://botif.org/ adresinden ulaşarak 
bilet temini sağlanabilir.

1. Uluslararası Bodrum Tiyatro 
Festivali’nin ilk oyunu Deli 

Dumrul, Bodrum Kalesi’nde 
sergilendi.

Bodrum Belediyesi destekleriyle 
gerçekleşen 1. Uluslararası Bodrum 
Tiyatro Festivali’nin ilk oyunu olan Deli 
Dumrul, İzmir Büyükşehir Belediyesi 
Şehir Tiyatroları (İZBBŞT) ekibi 
tarafından 3 Kasım Cuma akşamı 
Bodrum Kalesinde geniş bir katılımla 
sergilendi.

düşüncelerini anlattığı konuşmaları 
ile başlayan tiyatro festivalinin ilk 
günü, duayen tiyatro oyuncuları ve 
eleştirmenleri Seçkin Selvi, Prof. Dr. 
Dikmen Gürün, Haldun Dormen, Yücel 
Erten’e onur ödüllerinin verilmesiyle 
devam etti.

Festivalin ilk gününde açılış 
konuşmaları da gerçekleştirilirken 
Bodrum Belediye Başkan Vekili Mustafa 
Coşkun, Başkan Ahmet Aras’ın iyi 
dileklerini ileterek şunları söyledi:

“Bugün burada, bu güzel atmosferde 
kıymetli Oyun Yazarı Güngör 
Dilmen’in yazdığı Deli Dumrul’u sizlerle 
buluşturmaktan mutluluk duyuyoruz. 
Dede Korkut hikâyelerinden olan Deli 
Dumrul’dan yola çıkılarak yazılan 

Bodrum Belediyesi Şehir 
Tiyatrosu, prömiyerini 

yaptığı “Limonata” adlı romantik 
komedi türündeki oyunu ile 
seyircilere keyifli dakikalar yaşattı. 
Gerek oyuncuların performansları 
gerekse konusu ile katılımcılar bol 
kahkaha ve alkışlarla dolu iki saat 
geçirdiler. 

Bodrum Belediyesi Şehir Tiyatrosu 
(BBŞT) 2023 – 2024 tiyatro sezonunu, 
Levent Tülek’in yazıp, Ali Şahin’in 
yönettiği, müziklerini Feridun 
Düzağaç’ın yaptığı Limonata oyunu ile 17 
Kasım Cuma günü saat 20.00’de Nurol 
Kültür Merkezi Bodrum Belediyesi Şehir 
Tiyatrosu Sahnesi’nde açtı. 

Duygu Şen Benveniste, Barış Hayta, 
Yerkan Kahraman’ın rol aldığı romantik 
komedi türündeki oyunun prömiyerine 

Limonata İzleyicilerle Buluştu
Bodrum Belediye Başkanı Ahmet Aras 
ile Genel Koordinatör Emel Çakaloğlu 
katılırken Bodrumlu tiyatro severler 
salonu doldurdu. 

Oyunun bitiminde ise seyirciler 
dakikalarca fuayede ve kültür 
merkezinin önünde oyun ve 
oyunculuklarla ilgili keyifli sohbetler 
etti.  

Oyun ikinci bir duyuruya kadar her 
cuma 20.00’de seyircisiyle buluşacak. 

Başkan Ahmet Aras: “Çok büyük 
bir gurur duydum”

Oyunun bitiminde Bodrum Belediye 
Başkanı Ahmet Aras, oyunculara çiçek 
vererek şunları söyledi:

“Bu birliktelikte tamamen gönül 
birlikteliğini görüyorsunuz. Bizim 
kadromuzda olan ya da olmayan birçok 

Vatandaşların yoğun ilgi gösterdiği 
tiyatro oyununu izlemeye Bodrum 
Kaymakamı Mustafa Çit, Bodrum 
Belediye Başkanı Ahmet Aras’ı temsilen 
Başkan Vekili Mustafa Coşkun, İzmir 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Ertuğrul Tugay, sanatçılar, 
resmî kurumların birim amirleri, sivil 
toplum kuruluşu temsilcileri, basın 
mensupları katıldı.

BOTİF Sanat Yönetmenleri Mustafa 
Alkıran ile Övül Avkıran’ın duygu ve 

Yazan: Levent Tülek
Yöneten: Ali Şahin
Oynayanlar: Duygu Şen 
Benveniste, Barış Hayta, Yerkan 
Kahraman
Dijital Oyuncular: Bay J, Ahmet 
Çevik, Berrin Akdeniz
Yardımcı Yönetmen: Barış Hayta
Reji Asistanı: Sinem Kurt 
Dekor: Duygu Şen Benvetista / 
Serkan Aktü 
Işık Tasarım: Murat Uzun
Efekt Tasarım: Mustafa 
Kalaycıoğlu
Afiş Tasarımı: Şahin Tuhan 
Fotoğraf: Sinem Kurt 
Müzik: Feridun Düzağaç
Genel Sanat Yönetmeni: Filiz Çevik

insan var bu sahnede ve zaten güzel 
şeyler böyle birlikteliklerle gönülden, 
yürekten ve kalpten olursa iyi bir iş 
ortaya çıkıyor.

Bugün; büyük bir merakla 
beklediğimiz bir oyundu bizim için de. 
Geçtiğimiz sezon tabii bir ara verdikten 
sonra, tiyatroda bazı fiziksel veya 
organizasyon değişiklikleri oldu ve 
arkadaşlarımız da büyük bir gayretle 
bugüne hazırlandılar. Tabii ki zorluklar 
içerisinde,  çok da kolay değildi. Hiçbir 
şeyde imkanlar sonsuz, sınırsız değil 
ama bugün muhteşem bir oyun ortaya 
koydunuz. Burada Bodrum Belediyesi 
Şehir Tiyatrosu’nun şu anki geldiği 
noktadan, ben çok büyük bir gurur 
duydum. Bundan sonraki oyunlarda 
da yine iki oyunumuz daha çıkacak 
önümüzdeki süreçte. Muhteşem 

olduğunu düşünüyor, arkadaşlarımı 
kutluyorum.”

Limonata’nın yazarı Levent 
Tülek’ten mesaj vardı  

“Cumhuriyetimizin 100. yılında en 
çok ihtiyacımız olan şeylerden biri de 
sanat. Bodrum Belediyesi’ne sanata ve 
tiyatroya verdiği destekten dolayı bir 
oyuncu ve yazar olarak teşekkür ederim. 
Barış, sevgi ve kahkahayla kalın.” Levent 
Tülek

BŞT Oyuncusu Barış Hayta 
ve oyunun yönetmeni Ali Şahin, 
Limonata’nın sahnelenmesindeki 
katkılarından ötürü kişi ve kurumlara 
teşekkür ederken fiili olarak oyunun 
çıkmasına emek verenleri sahneye 
çağırdı. 

Botif'te İlk Buluşma 
Gerçekleşti
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Bodrum Belediyesi’nin 
katkılarıyla Salmakis Resort 

& SPA ev sahipliğinde Bodrum 
Tarihi üzerine söyleşi gerçekleşti. 

Bodrum Belediyesi Kültür ve Sosyal 
İşler Müdürlüğü organizasyonuyla 
Bodrum’un alınışının 507. yılı 
dolayısıyla 17 Kasım Cuma günü 
Salmakis Resort & SPA’da Bodrum 
Tarihi Söyleşisi düzenlendi.

Prof. Dr. Ahmet Özgiray, Prof. Dr. 
Mehmet Akif Erdoğru ile Uzman Zeynep 
Atılgan’ın Bodrum ile ilgili önemli tarihi 
bilgileri paylaştığı söyleşiye Bodrum 
Kaymakamı Mustafa Çit, Bodrum 
Belediye Başkanı Ahmet Aras, Genel 
Koordinatör Emel Çakaloğlu, Salmakis 
Resort & SPA Yönetim Kurulu Başkanı 

Bodrum Tarihi Üzerine Söyleşiler

Bodrum Belediyesi’nin desteği 
ile yayına hazırlanan 

“Bodrum 1965-1991” kitabının 
tanıtımı yapıldı.

Prof. Dr. Reha Günay’ın objektifinden 
çıkan fotoğraflarla kaleme aldığı 
Bodrum Belediyesi’nin desteğiyle Yapı 
Endüstri Merkezi (YEM) yayınları 
tarafından baskısı yapılan “Bodrum 
1965-1991 Geleneksel Mimarlığın 
İzinde-1” kitabı Hakan Aykan Kültür ve 
Sanat Merkezi’nde (Trafo) tanıtıldı.

18 Kasım Cumartesi günü 
gerçekleştirilen tanıtım toplantısına 
Bodrum Belediye Başkanı Ahmet Aras, 
Prof. Dr. Suha Özkan, Prof. Dr. Reha 
Günay, YEM Yayınevi Koordinatörü 
Mesut Kaya, Ahmet Berk, Yiğit Gülöksüz, 
Bodrum Belediyesi Genel Koordinatörü 
Emel Çakaloğlu, meclis üyeleri, sivil 
toplum örgütleri, ilgili birim müdürleri, 
basın mensupları ve vatandaşlar katıldı.

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, açılış konuşmasında “Bugün 
yine çok güzel bir anı paylaşmak 
için toplandık. Bu kenti kültürüyle, 
mimarisiyle, sanatıyla ortaya koymak 
çok önemli. Herodot tarihinden yola 
çıkarsak bu medeniyet ve kültürleri çok 
iyi tanıyoruz. Belgelerin toplanması ve 
muhafaza edilmesi bizler için çok önemli. 
Bodrum Belediyesi Kültür Yayınları 
aracılığı ile önemli akademik kaynak 
kitaplar yayınladık ve sorumluluğumuz 
gereği yayınlamaya devam edeceğiz” 
diyerek, yayına hazırlanan kitaplara 
ve Bodrum’un gelecek nesillere 
aktarılmasında emek veren Mimarlık 
Kütüphanesine, Prof. Dr. Suha Özkan’a 
ve “Bodrum 1915-1991” kitabının hayata 
geçirilmesini sağlayan herkese teşekkür 
etti. 

“Kentimizin, kültürel, tarihi, 
mimari, değerlerine sahip çıkalım”

Başkan Aras, şöyle devam etti:
“Her ne kadar son üç yılda kış 

nüfusumuz 180 binden 600 bine fırlasa 
da iki katlı beyaz evlerimizle, çok katlı, 
dikey yapılaşmaya olan direncimizle 

çözümsüz olmadığımıza inanarak 
söylüyorum: Yüzümüzü Bodrum’a 
dönerek, Bodrum dinamiklerini 
doğru analiz ederek, Bodrum’un 
yaşayanları olmanın sorumluluğuyla, 
ortak alacağımız kararlarla, yerelden 
planlayarak, yapılaşmayı sürdürülebilir 
kent yaklaşımı ile ele almalıyız. 
Kentimizin kültürel, tarihi, mimari, 
değerlerine sahip çıkalım.” 

“Kentimizin yakın geçmişine 
önemli bir akademik kaynak daha 
sunuyoruz”

“Bodrum Belediyesi olarak 
yayınladığımız, değerli hocalarımız 
Suha Özkan ve Richard Plunz'un 
eseri ‘Turgutreis 1974 Ailelerin ve 
Evlerin Evrimi’ kitabı ile Bodrum’u 
önemli bir akademik kaynak kitap ile 
tanıştırmıştık. Bugün de akademik 
mimari çevrenin önemli ismi Reha 
Günay hocamızın objektifinden 
yansıyan fotoğraflarla hazırladığı 
‘Geleneksel Mimarlığın İzinde 1 Bodrum- 
1965-1991’ kitabını yayınlayarak 
kentimizin yakın geçmişine önemli bir 
akademik kaynak daha sunuyoruz. 
Reha hocam nezdinde tüm hocalarıma 
ve katkı sunan çalışma arkadaşlarıma 
tekrar gönülden teşekkür ederim.”

Prof. Dr. Suha Özkan ise kültür 
odaklı ve kültür öncelikli adım 
başlattıklarını belirterek Bodrum 
Belediyesi Kültür Yayınlarının 
akademik değerinden söz etti. 

Çektiği fotoğraflarla “Bodrum 1965-
1991 Geleneksel Mimarlığın İzinde-1” 
kitabını kaleme alan Prof. Dr. Reha 
Günay, kitabın gerçekleşmesini sağlayan 
Başkan Ahmet Aras’a, Umut Ülkümen’e 
ve Suha Özkan’a öncelikle teşekkür 
ettiğini belirterek şunları söyledi: 

“Bodrum’a ilk kez 1965 yılında 
geldim. O yıllarda Bodrum artık 
keşfedilmişti. Özellikle okumuş yazmış 
takımı bu yeni hayal kentle tanışmak 
için can atıyordu. Bu merakta Halikarnas 
Balıkçısı gibi gizemli bir ismin ve Azra 
Erhad gibi bilge yazarın payı vardı. Bu 

Bodrum 1965-1991 Kitap Lansmanı
durum birkaç yıl böyle sürdü. Yarmada 
daha beton canavarı ile tanışmamıştı. 
Kırsal peyzaj, güneşin altında şimdilik 
bütün saflığıyla uyuyordu. Pencereleri 
söveli, beyaz badanalı evler herkese 
gülümsüyordu. Daha sonra akan 
zaman bazı şeyleri değiştirmeye başladı. 
Önce o zamana kadar pek de hayrını 
görmedikleri mandalina bahçelerini 
sattılar; yerine minibüs alıp taşımacılığa 
başladılar. Tarlada didinmek yerine 
otelde çalışmayı yeğlediler. Çarşıdaki 
mütevazi dükkânlarının yabancı ellerde 
markete dönüştüğünü gördüler. Kapalı 
ekonomilerinin ellerinden kaydığını 
ve artık tam bir tüketici olduklarını 
gördüler. İş işten geçmişti.  Şimdi karşı 
karşıya olduğumuz duruma bakarsak: 
Her şeyden önce Bodrum, kaldırabileceği 
yoğunluğu çoktan aşmıştır. Bu sınırsız 
göçe bir çözüm bulalım. Bodrum’u 
devasa bir mezarlığa ve mezatlığa 
çevirmeyelim.”

YEM Yayınevi Koordinatörü Mesut 
Kaya burada bulunmaktan dolayı 
duyduğu memnuniyeti dile getirirken 
böyle eşsiz bir coğrafyayı ve burada 
yaratılmış kültürü gelecek kuşaklara 

aktarmanın önemine değindi. Kaya, 
bu çalışmanın paydaşları olanlara 
hitaben, “Bu kültürün gelecek kuşaklara 
aktarılması için emek veren Belediye 
Başkanı Ahmet Aras’a ve ekibine 
teşekkür ederim.” dedi.  

Tanıtım toplantısı sonunda 
katılımcıların ve basın mensuplarının 
soruları yanıtlanırken tüm katılımcılara 
belediye yayını Bodrum 1915-1991 kitabı 
hediye edildi.

Bodrum 1915-1991 kitabının 
içeriğinde Bodrum’a özgü beyaz badanalı 
evlerin fotoğrafları ile özellikleri yer 
alıyor. 

Tuncay Karakaya, belediye meclis 
üyeleri, vatandaşlar ve basın mensupları 
katıldı. 

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
okunmasının ardından Bodrum Belediye 
Başkanı Ahmet Aras ile Kaymakam 
Mustafa Çit’in açılış konuşmalarıyla 
başlayan söyleşide Uzman Zeynep 
Atılgan Bodrum ve Bodrum Kalesi 
ile ilgili bilgilerin bulunduğu sunum 
gerçekleştirdi. 

Açılış konuşmasında Belediye 
Başkanı Aras, Bodrum’un Romalılardan, 
Bizanslılardan sonra ebedi sahibi 
Türklerden ibaret inanılmaz bir tarihe 
sahip olduğunu söylerken, “Bu bir kültür, 
medeniyet birikimidir. Bugün, biz bu 
toprakların üzerinde yaşarken bütün 

bu medeniyetlerin izlerini taşıyoruz. 
Hem turizm potansiyeli ile kültür, tarih, 
insan varlığı ile doğasıyla, çevresiyle 
bir dünya hazinesidir. Bodrum’un 
değişik dönemlerinde yaşanan olaylar, 
tarihsel gerçekler hakkında da zaman 
zaman Bodrum halkını, kamuoyunu 
bilgilendirmek için çeşitli etkinlikler 
düzenliyoruz” diyerek etkinliğin 
düzenlenmesinde katkı sunan herkese 
teşekkür etti. 

Kaymakam Çit ise kaymakam 
olmadan önce arşivcilik yaptığı ve 4,5 yıl 
Osmanlı arşivinde çalıştığını belirtirken 
“Bodrum tarihinin 1500-1600’lü 
yıllarını hocalardan dinlemek benim de 
çok hoşuma gidecek. Teşekkürler, sağ 
olun var olun.” dedi.

Bodrum Tarihi Üzerine Söyleşide 
Prof. Dr. Ahmet Özgiray, Bodrum ile ilgili 
önemli bilgiler paylaşarak Saint Jean 
Şövalyeleri ile Bodrum’un fethinden 
söz ederken Prof. Dr. Mehmet Akif 
Erdoğru ise Bodrum adının ne ifade 
ettiği, nereden geldiği ile ilgili farklı 
görüşler olduğunu belirtti. Erdoğru, 
Bodrum Kalesinin yapılış amacından 
Bodrum’daki eğitim hayatına kaledeki 
hapishaneden dönemsel olarak 
yaşanılan salgın hastalıklara kadar pek 
çok detayı da katılımcılarla paylaştı. 

Söyleşi sonunda Başkan Aras ve 
Kaymakam Çit, Bodrum ile ilgili değerli 
bilgileri paylaşan Erdoğru ve Özgiray ile 
ev sahipliği yapan Tuncay Karakaya’ya 
teşekkür ederek çiçek takdim etti.



Aralık 2023Halikarnas20

Cumhuriyetin 100. yılı 
kutlamaları kapsamında 

Bodrum Belediyesi destekleriyle 
Cumhuriyet Halk Evleri kursiyerleri 
Ankara’ya gitti.  

Bodrum Cumhuriyet Halk Evleri 
organizasyonu ile 29 Ekim Cumhuriyet 
Bayramı kutlamalarına özel düzenlenen 
programla Ankara’ya giden otuz üç 
kursiyer, Anıtkabir’de Ata’nın huzuruna 
çıktı. 

Öğretmenler, Cumhuriyet 
Halk Evleri çalışanları ve belediye 
personelinin eşlik ettiği programda ilk 

Büyük Komutan Mustafa 
Kemal Atatürk, sonsuzluğa 

uğurlanışının 85’inci yıl 
dönümünde tüm ülkede olduğu gibi 
Bodrum’da da düzenlenen bir dizi 
etkinlikle anıldı

Anma programı kapsamında Belediye 
Meydanında düzenlenen çelenk koyma 
törenine Bodrum Kaymakamı Mustafa 
Çit, Bodrum Garnizon Komutanı Per. Alb. 
Ertan Benli, Başsavcı Vekili Cumhuriyet 
Savcısı Mert Asker Yüksektepe, Bodrum 
Belediye Başkanı Ahmet Aras, kurum 
amirleri, siyasi parti başkanları ve 
yönetimi, belediye başkan yardımcıları, 
birim müdürleri ve personelleri, sivil 
toplum kuruluşları, gaziler, öğretmenler ve 
öğrenciler ile çok sayıda vatandaş katıldı. 

Atatürk Anıtına çelenk sunumu 
ile başlayan anma töreni, saat 9.05’te 
belediye hoparlöründen yayınlanan 
sirenler eşliğinde 2 dakikalık saygı 
duruşunun ardından İstikbal Marşı’nın 
okunması ile devam etti. Saygı duruşu ile 
İstiklal Marşına cadde ve sokaklardaki 
vatandaşlar eşlik etti.

Anma törenin ardından Bodrum 
Belediyesi’nin organizasyonu ile Belediye 
Meydanı’nda lokma dağıtıldı. 

Mustafa Kemal Atatürk’ü Anma 
Programı kapsamında yapılan 
etkinliklerin devamı saat 10.30’da 
Özel Marmara Koleji Atatürk Kültür 
Merkezi’nde gerçekleşti.

Anma programına özel söyleşiler ve 
konserler düzenlendi

10 Kasım Atatürk’ü Anma Programı 
saat 14.00’te, Bodrum Belediyesi Nurol 
Kültür Merkezi’nde Cumhuriyet tarihi 
uzmanı, bilim insanı Prof. Dr. Ahmet 

Ulu Önder Bodrum'da Özlemle Anıldı

kez Atatürk’ün huzuruna çıkan üçüncü 
ve beşinci sınıf öğrencileri heyecan ve 
duygu dolu anlar yaşadı. 

Bodrum Belediyesi Saha Çözüm 
ekipleri ile eşliğinde Anıtkabir ziyareti 
gerçekleştiren öğrenci ve öğretmenler, 
Ankara’nın Mamak ilçesinde yer alan 
akvaryumu da gezdi. 

100. yıla özel düzenlenen programın 
sonunda kursiyer ve öğretmenler, 
memnuniyetlerini dile getirirken 
unutulmaz anılar biriktirdiklerini 
belirterek organizasyonda emeği 
geçenlere teşekkür etti. 

Özgiray tarafından “Atatürk’ün Son 
Günleri Söyleşisi” ile devam etti. Söyleşide 
Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi Edebiyat 
Fakültesi Tarih Bölümü’nden Prof. Dr. 
Bayram Akça yer alırken Atatürk’ün 
doğumundan ebediyete uğurlanışına 
kadar geçen süreç ve ölümünün ardından 
yaşanılan etkiler anlatıldı. 

Aynı gün akşamı saat 20.00’de 
Herodot Kültür Merkezi’nde, 1. 
Uluslararası Bodrum Tiyatro Festivali 
kapsamında, Muğla Büyükşehir Belediyesi 
Senfoni Orkestrası’nın “Şarkıların 
Cumhuriyeti” konseri gerçekleşti. 

Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü 
anma etkinlikleri 14 Kasım Salı günü 
saat 20.00’de Bodrum Belediyesi Türk 
Musikisi Derneği’nin Cumhuriyetimizin 
100. yılı ve Atatürk Özel Konseri, Marmara 
Koleji’nde gerçekleşti.

Atatürk'ün Çocukları 
Anıtkabirde
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Bodrum Belediyesi 
tarafından Umurca 

Parkı’nda sürdürülebilir bir 
yaşam için ambalaj takası etkinliği 
gerçekleştirildi.

Bodrum Belediyesi İklim Değişikliği 
ve Sıfır Atık Müdürlüğü tarafından 
Temizlik İşleri Müdürlüğü iş birliği ile 23 
Kasım Perşembe günü Umurca Parkı'nda 
“Ambalaj Takası Etkinliği” düzenlendi.

Avrupa Atık Azaltım Haftası’na özel 
olarak düzenlenen ve ambalaj atıklarının 
azaltılmasıyla sürdürülebilir yaşam 
farkındalığının artırılması hedeflenen 
etkinliğe, Bodrum’da gerçekleştirilen 
iklim çalışmalarında aktif rol alan 
Bodrum Belediye Başkanı Ahmet Aras’ı 
temsilen Başkan Yardımcısı Yaşar 
Çelikkan, İklim Değişikliği ve Sıfır 
Atık Müdürü Ezgi Acer ve Temizlik 
İşleri Müdürü Serkan Kanik ile birim 
personelleri, Mis Gibi Bodrum ile 
Bodrum Tema Vakfı Ekibi, Atatürk 
İlkokulu, Hüseyin Boyacı Anaokulu 
ile İlkokulu, Güler Mustafa Kızılağaç 
İlkokulu, Umurca Ömer Akın İlkokulu, 
Bilnet Okulları, Özel Deniz Yıldızı 
Anaokulu, Bodrum Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi’nden 136 öğrenci, 
öğretmenler, basın mensupları ve atık 
ambalaj getiren vatandaşlar katıldı. 

Açılış konuşmasını gerçekleştiren 
Belediye Başkan Yardımcısı Yaşar 
Çelikkan, çevreyi korumak ve 
sürdürülebilir kılmak, temizlik adına 
yaşam bilincini oluşturmak amacıyla bir 
araya geldiklerini belirterek sözlerine 
şöyle devam etti:

Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün emaneti 

Cumhuriyetin 100. yılı etkinlikleri 
kapsamında anlamlı bir konser 
gerçekleştirildi. Bodrum 
Belediyesi’nin destekleriyle 
gerçekleştirilen Klasik Türk Müziği 
Konserine ilgi yoğun oldu.  

14 Kasım akşamı Bodrum Marmara 
Koleji Atatürk Kültür Merkezi’nde 
Halil İbrahim Yüksel’in genel sanat 
yönetmenliğinde, Bodrum Belediyesi 
Türk Musikisi Derneği ile Ege 
Üniversitesi Devlet Türk Musikisi 
Konservatuvarı Klasik Türk Müziği 
Koroları tarafından konser gerçekleşti. 
Konsere Bodrum Belediye Başkanı 

Bodrum'da 100. Yıla Özel Bir Konser Daha

“Ambalaj atıklarını azaltarak 
çevremize ve doğamıza daha iyi bir 
gelecek bırakma bilincini oluşturmak 
istiyoruz. Burada da temel eğitim çok 
önemli. Çevremizi temiz tutmak için 
her vatandaşımızın, her bireyimizin 
çevreye karşı sorumlulukları var. Bu 
sorumlulukları da temel eğitimde, 
okulda, ailede ve sosyal çevrede 
birbirimize anlatarak örnek olmak 
durumundayız. Bu konularda özellikle 
Milli Eğitimden büyük bir destek 
bekliyoruz çünkü bireyin toplumla olan 
ilişkisinde ve çevreyle olan ilişkisinde 
eğitimin ne denli önemli olduğunu 
hepimiz biliyoruz.”

Yaşar Çelikkan konuşmasının 
devamında, “Eğer geleceğe, 
çocuklarımıza daha temiz bir çevre, 
daha yaşanılabilir bir doğa bırakmak 
istiyorsak bugünden bu sorumluluk 
bilincini genç çocuklarımıza, 
küçüklerimize aşılamamız lazım. Tavır 
ve davranışlarımızla onlara örnek olmak 
lazım.” diyerek sorumluluk bilincinin 
oluşmasında ebeveynlerin önemine 
değindi.

Açılış konuşmasından sonra 
çocuklar ve yetişkinler, topladıkları 
ambalaj atıklarıyla etkinliğe katkıda 
bulunurken çocuklara getirdikleri 
ambalaj atıkları karşılığında geri 
dönüştürülebilir kırtasiye malzemesi, 
yetişkin katılımcılara ise az su isteyen 
bitki olan kaz ayağı ile menekşe çiçeği 
dağıtıldı.

Yapılan ambalaj takası etkinliğinin 
ardından Doç. Dr. Çağdaş Gönen 

Ahmet Aras’ı temsilen Başkan 
Yardımcısı İbrahim Akbaş ve çok sayıda 
vatandaş katıldı. 

İki bölümden oluşan konserde 
Cumhuriyetin kuruluşunun 100. 
yılına özel olarak Atatürk’ün sevdiği 
şarkılar da yer aldı. Konserin sonunda, 
Ege Üniversitesi Devlet Türk Musikisi 
Konservatuvarı öğrencisi Candan 
Özden’in yazdığı, Halil İbrahim 
Yüksel’in bestelediği ve Kâmil 
Sökmen’in düzenlediği 100. Yıl Marşı 
seslendirildi. Büyük beğeni toplayan 
marş izleyenlerin isteği üzerine ikinci 
kez seslendirildikten sonra konser sona 
erdi.         

tarafından Umurca Parkı içinde yer alan 
Nazım Hikmet Kütüphanesi bahçesinde 
çocuklara sıfır atık eğitimi verilirken 
Bodrum Belediyesi Temizlik İşleri 

Müdürlüğü personeli tarafından da 
geri dönüşüm kutuları ve atık toplama, 
ayrıştırma ile ilgili belediye çalışmaları 
hakkında bilgiler verildi.

Ambalaj Takası Etkinliği 
Gerçekleşti
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Ahmet Ertegün (1923-2006)

Sultan lakabıyla anılan, Amerikan 
müzik endüstrisine 50 yıl yön 

veren ve dünyaca ünlü birçok ismi müzik 
dünyasına kazandıran Ahmet Ertegün, 
31 Temmuz 1923'te İstanbul'da doğdu.

Müzik serüvenine genç yaşlarda 
başlayan Ahmet Ertegün’ün caz ve blues 
müziğine özel ilgisi vardı. Öyle ki 18 
yaşındayken 50 bin plaklık koleksiyonu 
ile Amerika'daki dergilere kapak oldu.

1947 yılında kardeşi ve Jerry 
Wexler ile birlikte Atlantic Recording 
Corporation adlı plak şirketini kurdu. 
Kurulan bu şirket bir süre sonra 
milyonlarca satışa imza attı.

Kurduğu siyahi dostluklar sayesinde 
ırkçılığın yoğunlaştığı zamanlarda, 
dönemin en önemli caz müzisyenleri 
anlaşmalarını Ertegün’ün şirketiyle 
gerçekleştirdi. Bununla birlikte onun 
saklı kalmış yetenekleri keşfetme gibi bir 
kabiliyeti vardı. Ahmet Ertegün dünyaca 
ünlü birçok sanatçıyı keşfedip onlara yol 
gösterdi. 

Çalışmaları neticesinde Ahmet 
Ertegün’e 1991 yılında Boston’da yer alan 
Berklee Müzik Okulu’ndan “Onursal 
Doktora” unvanı, 1993 yılında “Sanat ve 
Bilim Kayıtları Ulusal Akademisi Ödülü”, 
2000 yılında ABD Kongre Kütüphanesi 
tarafından “Yaşayan Efsane” unvanı, 
2005 yılında Ulusal Kayıt Sanatları ve 
Bilimsel Akademisi tarafından “Endüstri 
İkonlarına Selam Cumhurbaşkanı 
Liyakat Ödülü”, 2006 yılında ise müzik 
dünyasının en önemli ödülü olan 
“Grammy Onur Ödülü” verilirken aynı 

yıl Ertegün adına “40. Montreux Caz 
Festivali”nin açılış konseri düzenlendi.

Ertegün ailesi ve Bodrum
Ahmet Ertegün 1961 yılında 

Romanya asıllı dekoratör Mica Ertegün 
ile hayatını birleştirdi. 

1970 yılından itibaren Ahmet 
ve Mica Ertegün her yaz Bodrum'a 
geldi. Çift davet ettiği dünyaca ünlü 
şirket patronlarını, starları ve devlet 
adamlarını Bodrum’daki evlerinde 
ağırlayarak Bodrum’un dünyaca 
tanınmasını sağladı. Neyzen Tevfik 
Caddesi üzerinde bulunan bu ev, mimar 
Turgut Cansever tarafından tasarlandı. 
İki kanatlı tarihi Salih Efendi Konağı'nın 
korunarak restore edildiği bu bina, 1980 
yılında Ağa Han Mimarlık Ödülü’ne 
layık görüldü.

Ertegün ailesinin hayatında 
Bodrum'un simgesi olan Halikarnas 
The Club’un önemli yeri oldu. Ertegün, 
dostlarını sabahın ilk ışıklarına kadar 
Halikarnas Disko’da ağırladı. 

Müzikle başlayıp müzikle son 
bulan bir serüven

Rengarenk, içinde müzik, aşk ve 
heyecanın bulunduğu Ahmet Ertegün'ün 
yaşamı bir konserde son buldu.  Ahmet 
Ertegün 29 Ekim 2006'da Rolling Stones 
Konseri sırasında ayağının kayması 
sonucu düşüp geçirdiği kafa travmasına 
bağlı olarak 83 yaşında hayata gözlerini 
yumdu. Naaşı dedesinin, babasının ve 
abisinin yattığı Özbekler Tekkesi’ne 
defnedilip vasiyeti üzerine Bodrum'dan 
getirilen toprak mezarına konmuştur.

BODRUM'DA İZ BIRAKANLAR




